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Националният съвет на партията се разграничи от тримата свои
членове, които станаха министри в служебния кабинет
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Националният съвет на
БСП определи водачите на
листи за участие на коали-
ция “БСП за България” в
предстоящите избори за 48
Народно събрание. Ли-
дерът на БСП Корнелия
Нинова застана начело на
листите в Благоевград и в

25 МИР в София. Все още
не е ясен водачът на листа
за Кърджали. Национални-
ят съвет гласува и на кои
места да бъдат поставени
коалиционните партньори
и кандидатите за народни
представители от граждан-
ската квота.

НС на БСП се разгра-
ничи от тримата свои чле-
нове, които станаха мини-
стри в служебния кабинет,
назначен от държавния гла-
ва Румен Радев. Национал-
ният съвет на партията
смята за недопустима на-
месата на президентската

Учители се търсят по-малко, интересът към професията се
засили след вдигането на заплатите. Има глад за педагози в дет-
ските градини, медицински сестри и възпитатели

Ó×ÈËÈÙÀ ÇÀÊÚÑÀÕÀ ÇÀ ÏÅÐÑÎÍÀË

Нивото на Дунав в българския участък остава критично ниско, като вече близо месец
на много места то е под кота нула. На места реката може да се премине дори пеша
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НЯКОЛКО ÄÓÌÈ

ВФ съветва пак правителствата
да не подпомагат хората и бизнеса
с енергийни помощи. Така надува-
ли инфлацията, а потребителите
сами трябвало да поемат удара от
по-високите цени. Това било озд-
равително - така светът щял да се
ориентира към пестене на енергия
(стр. 4).

Подобни антихуманни съжде-
ния, които не за пръв път икономи-
стите на МВФ образуват, са нео-
споримо свидетелство за социален
аутизъм на тази и други подобни
организации. Тяхната цел отдавна
е известна и тя не е създаване на
икономическа стабилност в света, а
налагане на крайно фашизоидни
идеи в съвременната икономическа
теория и практика. Интегрирани
безкритично в политиката, тези идеи
водят само до едно: до енергиен
геноцид върху бедните. А бедни са
повечето народи.

От друга страна - кой разпалва
войни и предизвика енергийната
криза? Народите ли или техните
войнстващи елити, слугуващи на
международния финансов октопод,
който ограбва цели държави в по-
следното десетилетие. И подпали
света откъм четирите му краища.

За българите подобни препоръ-
ки от МВФ към правителствата
означават да не могат да си плащат
сметките за ток, парно и вода тази
зима. Жалко, че шеф на МВФ е една
българка - Кристалина Георгиева, в
която българското изчезва като лан-
шния сняг в тези августовски жеги.
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Нора СТОИЧКОВА

институция във вътрешно-
партийните дела на полити-
ческите партии, в частност
БСП. Официалната пози-
ция на пленума беше при-
ета със 104 “за”, 5 “про-
тив” и 3 “въздържали се”.

Стр. 8
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—ÚÓÎË˜Ì‡ Ó·˘ËÌ‡ - ‡ÈÓÌ ì—Â‰ËÍ‡î, Ì‡ ÓÒÌÓ‚‡ÌËÂ ˜Î. 34, ‡Î. 1 Ë ‡Î. 2 ÓÚ Õ‡Â‰·‡Ú‡ Á‡
ÛÒÎÓ‚ËˇÚ‡ Ë Â‰‡ Á‡ ÔÓ‚ÂÊ‰‡ÌÂ Ì‡ Ú˙„Ó‚Â Ë ÍÓÌÍÛÒË Ë ‚ ËÁÔ˙ÎÌÂÌËÂ Ì‡ «‡ÔÓ‚Â‰ π —Œ¿22-
–ƒ09-1248/22.07.2022 „. Ì‡ ÍÏÂÚ‡ Ì‡ —ÚÓÎË˜Ì‡ Ó·˘ËÌ‡,

Œ ¡ fl ¬ fl ¬ ¿:
    Õ‡ 08.09.2022 „., oÚ 11:00 ˜., ‚ Á‡ÒÂ‰‡ÚÂÎÌ‡Ú‡ Á‡Î‡ Ì‡ —Œ - ‡ÈÓÌ ì—Â‰ËÍ‡î, ·ÛÎ.

ì Ìˇ„ËÌˇ Ã‡Ëˇ ÀÛËÁ‡î π 88, ÂÚ. 4, ˘Â ÒÂ ÔÓ‚Â‰Â ÔÛ·ÎË˜ÌÓ ÓÔÓ‚ÂÒÚÂÌ ÍÓÌÍÛÒ Ò ÔÂ‰ÏÂÚ:
ìŒÚ‰‡‚‡ÌÂ ÔÓ‰ Ì‡ÂÏ Ì‡ ÌÂÊËÎË˘ÌË ËÏÓÚË - Ò„‡‰Ë - ˜‡ÒÚÌ‡ Ó·˘ËÌÒÍ‡ ÒÓ·ÒÚ‚ÂÌÓÒÚ, Ì‡ıÓ‰ˇ˘Ë
ÒÂ Ì‡ ÚÂËÚÓËˇÚ‡ Ì‡ —Œ - ‡ÈÓÌ ì—Â‰ËÍ‡î, Á‡ ÒÓÍ ÓÚ 10 (‰ÂÒÂÚ) „Ó‰ËÌË.

»ÌÙÓÏ‡ˆËˇ Á‡ Ó·ÂÍÚËÚÂ, ÔÂ‰ÏÂÚ Ì‡ ÍÓÌÍÛÒ‡:
Œ·ÂÍÚ π 1 - Â‰ÌÓÂÚ‡ÊÌ‡ Ò„‡‰‡ Ò Ë‰ÂÌÚËÙËÍ‡ÚÓ 68134.503.267.3 ÔÓ    – Ì‡ „. —ÓÙËˇ,

Ò˙Ò Á‡ÒÚÓÂÌ‡ ÔÎÓ˘ ÓÚ 158.00 Í‚. Ï, ‡ÍÚÛ‚‡Ì‡ Ò ¿◊Œ— π 2006/29.08.2019 „. Ì‡ —Œ - ‡ÈÓÌ
ì—Â‰ËÍ‡î, Ì‡ıÓ‰ˇ˘‡ ÒÂ ‚ „. —ÓÙËˇ, ÛÎ. ìÀ‡Á‡ ÃËı‡ÈÎÓ‚î π 95, ÔÓÔ‡‰‡˘‡ ‚ ”œ» III - Á‡
ÒÎ‡‰Í‡ÌËˆ‡, Í‚. 50, Ò˙„Î‡ÒÌÓ ‰ÂÈÒÚ‚‡˘Ëˇ œ”œ - œ–« Á‡ Ï. ¡ÂÌÍÓ‚ÒÍË, Ó‰Ó·ÂÌ Ò˙Ò «‡ÔÓ‚Â‰
π –ƒ09-86/02.06.1989 „. Ì‡ »  Ì‡ Œ¡Õ— ì—Â‰ËÍ‡î - Ò Ì‡˜‡ÎÌ‡ ÍÓÌÍÛÒÌ‡ ÏÂÒÂ˜Ì‡ Ì‡ÂÏÌ‡
ˆÂÌ‡: 395.00 Î‚. (ÚËÒÚ‡ ‰Â‚ÂÚ‰ÂÒÂÚ Ë ÔÂÚ ÎÂ‚‡) - 2,50 Î‚./Í‚.Ï, ·ÂÁ ‚ÍÎ˛˜ÂÌÓ ƒƒ—, Ò˙„Î‡ÒÌÓ
ËÁ„ÓÚ‚ÂÌ‡ ÓˆÂÌÍ‡ ÓÚ ÎËˆÂÌÁË‡Ì ÓˆÂÌËÚÂÎ.

—ÔÂˆËÙË˜ÌÓ ÍÓÌÍÛÒÌÓ ÛÒÎÓ‚ËÂ: ÔÓÏÂ˘ÂÌËÂÚÓ ˘Â ÒÂ ÔÓÎÁ‚‡ Á‡ Ï‡„‡ÁËÌ;
Œ·ÂÍÚ π 2 - Â‰ÌÓÂÚ‡ÊÌ‡ Ò„‡‰‡ Ò Ë‰ÂÌÚËÙËÍ‡ÚÓ 68134.503.267.4 ÔÓ    – Ì‡ „. —ÓÙËˇ,

Ò˙Ò Á‡ÒÚÓÂÌ‡ ÔÎÓ˘ 120.00 Í‚. Ï, ‡ÍÚÛ‚‡Ì‡ Ò ¿◊Œ— π 2006/29.08.2019 „. Ì‡ —Œ - ‡ÈÓÌ
ì—Â‰ËÍ‡î, Ì‡ıÓ‰ˇ˘‡ ÒÂ ‚ „. —ÓÙËˇ, ÛÎ. ìÀ‡Á‡ ÃËı‡ÈÎÓ‚î π 95, ÔÓÔ‡‰‡˘‡ ‚ ”œ» III - Á‡
ÒÎ‡‰Í‡ÌËˆ‡, Í‚. 50, Ò˙„Î‡ÒÌÓ ‰ÂÈÒÚ‚‡˘Ëˇ œ”œ - œ–« Á‡ Ï. ¡ÂÌÍÓ‚ÒÍË, Ó‰Ó·ÂÌ Ò˙Ò «‡ÔÓ‚Â‰
π –ƒ09-86/02.06.1989 „. Ì‡ »  Ì‡ Œ¡Õ— ì—Â‰ËÍ‡î - Ò Ì‡˜‡ÎÌ‡ ÍÓÌÍÛÒÌ‡ ÏÂÒÂ˜Ì‡ Ì‡ÂÏÌ‡
ˆÂÌ‡: 132.00 Î‚. (ÒÚÓ ÚË‰ÂÒÂÚ Ë ‰‚‡ ÎÂ‚‡) - 1,10 Î‚./Í‚.Ï, ·ÂÁ ‚ÍÎ˛˜ÂÌÓ ƒƒ—, Ò˙„Î‡ÒÌÓ
ËÁ„ÓÚ‚ÂÌ‡ ÓˆÂÌÍ‡ ÓÚ ÎËˆÂÌÁË‡Ì ÓˆÂÌËÚÂÎ.

—ÔÂˆËÙË˜ÌÓ ÍÓÌÍÛÒÌÓ ÛÒÎÓ‚ËÂ: ÔÓÏÂ˘ÂÌËÂÚÓ ˘Â ÒÂ ÔÓÎÁ‚‡ Á‡ Ï‡„‡ÁËÌ;
√‡‡ÌˆËˇ Á‡ Û˜‡ÒÚËÂ: 100.00 Î‚., ‚ÌÂÒÂÌË ÔÓ ·‡ÌÍÓ‚‡Ú‡ ÒÏÂÚÍ‡ Ì‡ —Œ - ‡ÈÓÌ ì—Â‰ËÍ‡î

IBAN: BG49SŒMB91303327755001, BIC: SOMBBGSF, Œ·˘ËÌÒÍ‡ ·‡ÌÍ‡, ‘÷ ìÃ‡Ëˇ ÀÛËÁ‡î, ‚
ÒÓÍ‡, ÓÔÂ‰ÂÎÂÌ Á‡ ÔÂ‰ÒÚ‡‚ˇÌÂ Ì‡ ÓÙÂÚËÚÂ.

÷ÂÌ‡ Ì‡ ÍÓÌÍÛÒÌ‡Ú‡ ‰ÓÍÛÏÂÌÚ‡ˆËˇ: 60.00 Î‚. Ò ƒƒ—. «‡ÔÎ‡˘‡ ÒÂ Ì‡ Í‡Ò‡Ú‡ Ì‡ —Œ - ‡ÈÓÌ
ì—Â‰ËÍ‡î - „. —ÓÙËˇ, ·ÛÎ. ì Ìˇ„ËÌˇ Ã‡Ëˇ ÀÛËÁ‡î π 88, ÂÚ. 2, ÒÚ. 214, ‚ÒÂÍË ‡·ÓÚÂÌ ‰ÂÌ
ÓÚ 09:00 ˜. ‰Ó 17:30 ˜. ËÎË ÔÓ ·‡ÌÍÓ‚ Ô˙Ú ÔÓ ·‡ÌÍÓ‚‡  ÒÏÂÚÍ‡: IBAN: BG58SŒMB91303127755001,
BIC: SOMBBGSF, Œ·˘ËÌÒÍ‡ ·‡ÌÍ‡, ‘÷ ìÃ‡Ëˇ ÀÛËÁ‡î.  ÓÌÍÛÒÌ‡Ú‡ ‰ÓÍÛÏÂÌÚ‡ˆËˇ ÒÂ ÔÓÎÛ˜‡‚‡
ÓÚ ‰ÂÎÓ‚Ó‰ÒÚ‚ÓÚÓ Ì‡ ‡ÈÓÌ ì—Â‰ËÍ‡î, ·ÛÎ. ì Ìˇ„ËÌˇ Ã‡Ëˇ ÀÛËÁ‡î π 88, ÂÚ. 2, ÒÚ.225, ÒÂ˘Û
ÔÂ‰ÒÚ‡‚ÂÌ ‰ÓÍÛÏÂÌÚ Á‡ ÔÎ‡ÚÂÌ‡ Ú‡ÍÒ‡.

 ‡ÂÌ ÒÓÍ Á‡ Á‡ÍÛÔÛ‚‡ÌÂ Ì‡ ÍÓÌÍÛÒÌ‡Ú‡ ‰ÓÍÛÏÂÌÚ‡ˆËˇ: ‰Ó 17:00 ˜. Ì‡ 07.09.2022 „.
 ‡ÂÌ ÒÓÍ Á‡ ÔÂ‰ÒÚ‡‚ˇÌÂ Ì‡ ÓÙÂÚËÚÂ: 17:30 ˜., Ì‡ 07.09.2022 „., ‚ ‰ÂÎÓ‚Ó‰ÒÚ‚ÓÚÓ

Ì‡ —Œ - ‡ÈÓÌ ì—Â‰ËÍ‡î, ·ÛÎ. ì Ìˇ„ËÌˇ Ã‡Ëˇ ÀÛËÁ‡î π 88, ÂÚ. 2, ÒÚ. 225.
¿‰ÂÒ Ë ÚÂÎÂÙÓÌ Ì‡ Ó„‡ÌËÁ‡ÚÓ‡: —Œ - ‡ÈÓÌ ì—Â‰ËÍ‡î, „. —ÓÙËˇ, ·ÛÎ. ì Ìˇ„ËÌˇ Ã‡Ëˇ

ÀÛËÁ‡î π 88, ÚÂÎ. 02/931 51 18, 02/921 80 41, ÎËˆÂ Á‡ ÍÓÌÚ‡ÍÚ:  ‡ÒËÏË ¿ÎÂÍÒ‡Ì‰Ó‚.

Училищата закъсаха за по-
мощен персонал и различни
специалисти като психолози,
а учителите се търсят по-
малко в сравнение с други го-
дини, показа проверка на
ДУМА. Август е най-актив-
ният месец в издирване на
кадри от ръководствата на

Ó÷èëèùàòà çàêúñàõà
çà ïîìîùåí ïåðñîíàë
Учители се търсят по-малко, интересът към професията
се засили след вдигането на заплатите

Деси ВЕЛЕВА

школата и обявите за учите-
ли обикновено са стотици.
Най-много са в София, къде-
то до миналата година дости-
гаха до 500. Това лято обаче
се наблюдава спад в обявите
на регионалните управления
по образованието за педаго-
зи и ръст на търсенето на
всякакъв помощен персонал.

Според директори това се
дължи на повишените запла-
ти в сферата. Заради това по-

малко учители напускат в
края на учебната година и
няма толкова свободни мес-
та. В същото време обаче
има повишено търсене на
предучилищни педагози за
детски градини. В София
например активните обяви за
учители в училища са около
150, а от тях 30 са за детски
учители. Детските градини в
столицата изпитват сериозна
нужда и от помощник-възпи-

татели, готвачи и по тради-
ция от медицински персонал.
Огняр е друга търсена от за-
бавачките професия.

В столичните училища и
тези в големите градове лип-
сват основно учители по ма-
тематика, информатика и ези-
ци - най-вече английски. За
местата за учители кандидат-
стват по 20 души, но според
директори бройката изобщо
не е висока, тъй като един

кандидат подава документи
на няколко места. Те аларми-
рат за дефицит на препода-
ватели по физика и матема-
тика.

в София от помощния
персонал се издирват порти-
ери и общи работници, а от
специалистите - логопеди,
психолози, педагогически
съветници и ресурсни учите-
ли, както и библиотекари.

 Спад в търсенето на учи-
тели има и в останалите об-
ласти на страната. В Плов-
див, Бургас и Варна те са
между 100 и 150, в Стара
Загора, Враца, Плевен, Бла-
гоевград обявите за 40-60
преподаватели. По традиция
в области като Видин и
Кърджали свободни места за
учители почти няма.

Очаква се средната учи-
телска заплата за страната от
септември да надхвърли
2000 лева.

Коментар на стр. 8

Обвинение бе повдигнато на шофьо-
ра на румънския автобус, който катаст-
рофира в събота на пътя Велико Търно-
во-Русе. Тежкият инцидент взе 4 жерт-
ви. Починаха двама мъже и две жени.

Вторият шофьор, който също беше
задържан за 24 часа, е освободен.
Няма данни за повдигане на обвине-
ние и на шофьора на паркирания извън
пътното платно лек автомобил, заяви-
ха разследващите.

Ïúðâî îáâèíåíèå ñëåä êàòàñòðîôàòà
êðàé Âåëèêî Òúðíîâî

Шофьорът, който е управлявал ав-
тобуса, е турски гражданин. Привле-
чен е по обвинения за нарушение на
Закона за движение по пътищата, че
не е контролирал превозното средст-
во, което управлява, и за превишена
скорост.

Петимата румънски граждани, за
които съседната държава изпрати ме-
дицински хеликоптери, за да ги транс-
портира в Румъния, не са разпитани.

В незабравим празник за хората на с. Драма се превърна земляческата
среща, събрала няколко поколения. Над 300 души дойдоха от Ямбол, от
страната и от чужбина. Стотици изпълниха площада, за да отдадат
почит и да поднесат венци и цветя пред паметната плоча на
загиналите за родината хора от селото. Гости на празника бяха
кметът на община “Тунджа” Георги Георгиев, председателят на
Общинския съвет “Тунджа” Нели Славова, зам.-кметовете Татяна Стоева
и Светла Стоянова, секретарят Галина Иванова и общински съветници

8382 моторни пре-
возни средства са про-
верени в рамките на
разпоредената специа-
лизирана полицейска
операция за спазване на
Закона за движението
по пътищата, съобщиха
от МВР. Извършен е
контрол на 10 788 вода-
чи и пътници и са съста-
вени 2180 фиша и 790
акта за установени ад-
министративни наруше-
ния. Това означава, че

всеки пети шофьор е
хванат с някакво нару-
шение.

Акцент в акцията е
недопускането на уп-
равление от водачи,
употребили алкохол,
наркотични вещества
или техни аналози, как-
то и управление на ав-
томобили от неправо-
способни шофьори.

В съботния ден са
установени 39 водачи,
качили се зад волана

след употреба на алко-
хол. От тях 22 са шофи-
рали след употреба на
алкохол от 0,5 до 1,2
промила, други 17 - с
над 1,2 промила, а се-
дем са отказали тест.

Под въздействие на
наркотични вещества
или техни аналози са
засечени да шофират де-
сет души. Други трима,
спрени за проверка, са
отказали да бъдат тест-
вани.

Âñåêè ïåòè íà ïúòÿ å íàðóøèòåë
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Националният съвет на БСП определи водачите на листи за уча-
стие на коалиция “БСП за България” в предстоящите избори за 48
Народно събрание. “За” гласуваха 105 човека, петима се въздържаха,
против нямаше. Начело на изборните листи по райони са:

01 Ã»– ¡Î‡„ÓÂ‚„‡‰ -  ÓÌÂÎËˇ ÕËÌÓ‚‡
02 Ã»– ¡Û„‡Ò - œÂÚ˙  ˙ÌÂ‚
03 Ã»– ¬‡Ì‡ - ¡ÓËÒÎ‡‚ √Ûˆ‡ÌÓ‚
04 Ã»– ¬ÂÎËÍÓ “˙ÌÓ‚Ó - fl‚Ó ¡ÓÊ‡ÌÍÓ‚
05 Ã»– ¬Ë‰ËÌ - ‘ËÎËÔ œÓÔÓ‚
06 Ã»– ¬‡ˆ‡ - ¿Ú‡Ì‡Ò «‡ÙËÓ‚
07 Ã»– √‡·Ó‚Ó - ¬‡ÎÂË ÃËÚÓ‚
08 Ã»– ƒÓ·Ë˜ - Ã‡ˇ ƒËÏËÚÓ‚‡
10 Ã»–  ˛ÒÚÂÌ‰ËÎ - ¡ÓÈÍÓ  ÎÂ˜ÍÓ‚
11 Ã»– ÀÓ‚Â˜ - ¬ˇ‡ …Ó‰‡ÌÓ‚‡
12 Ã»– ÃÓÌÚ‡Ì‡ - »ÂÌ‡ ¿Ì‡ÒÚ‡ÒÓ‚‡
13 Ã»– œ‡Á‡‰ÊËÍ - ƒ‡„ÓÏË —ÚÓÈÌÂ‚
14 Ã»– œÂÌËÍ - À˛·ÓÏË ¡ÓÌÂ‚
15 Ã»– œÎÂ‚ÂÌ - ÔÓÙ. –ÛÏÂÌ √Â˜Â‚
16 Ã»– œÎÓ‚‰Ë‚-„‡‰ -  ËÒÚË‡Ì ¬Ë„ÂÌËÌ
17 Ã»– œÎÓ‚‰Ë‚-Ó·Î‡ÒÚ - ¬ÂÒÍ‡ ÕÂÌ˜Â‚‡
18 Ã»– –‡Á„‡‰ - ƒÓ·ËÌ ƒÓ·Â‚
19 Ã»– –ÛÒÂ - »‚‡Ì »‚‡ÌÓ‚
20 Ã»– —ËÎËÒÚ‡ - ÃÓÏ˜ËÎ ÕÂÍÓ‚
21 Ã»– —ÎË‚ÂÌ - ƒÂˇÌ ƒÂ˜Â‚
22 Ã»– —ÏÓÎˇÌ - ≈ÏËÎ ’ÛÏ˜Â‚
23 Ã»– —ÓÙËˇ - ’ËÒÚÓ œÓ‰‡ÌÓ‚
24 Ã»– —ÓÙËˇ - √ÂÓ„Ë —‚ËÎÂÌÒÍË
25 Ã»– —ÓÙËˇ -  ÓÌÂÎËˇ ÕËÌÓ‚‡
26 Ã»– —ÓÙËˇ-Ó·Î‡ÒÚ - »‚‡Ì ◊ÂÌ˜Â‚
27 Ã»– —Ú‡‡ «‡„Ó‡ - √ÂÓ„Ë √¸ÓÍÓ‚
28 Ã»– “˙„Ó‚Ë˘Â - —‚ÂÚÓÒÎ‡‚ —ÚÂÙ‡ÌÓ‚
29 Ã»– ’‡ÒÍÓ‚Ó - —ÏËÎˇÌ‡ ÕËÚÓ‚‡- ˙ÒÚÂ‚‡
30 Ã»– ÿÛÏÂÌ - »‚‡Ì »‚‡ÌÓ‚
31 Ã»– flÏ·ÓÎ -  ËÒÚË‡Ì ¬Ë„ÂÌËÌ

Все още не е ясен водачът на листа за Кърджали. Национал-
ният съвет гласува и на кои места да бъдат поставени коалицион-
ните партньори и кандидатите за народни представители от граж-
данската квота. Останалите номинирани в листите ще бъдат под-
редени на предстоящите общински и областни конференции на
БСП, които трябва да се проведат до края на тази и другата
седмица. Имената на всички кандидати за депутати трябва да бъдат
определени на 30 август.

Членът на Изпълнителното бюро и секретар
по организационните въпроси Борислав Гуца-
нов оглави предизборния щаб на БСП. Той се
състои от 23 души.

Партията тръгва в пълна мобилизация към
парламентарния вот, заяви след избора Гуцанов.
По думите му предизборната кампания ще е по-
зитивна и с ясни послания, които ще са насочени
към сигурността на газовите доставки и продължа-
ващ ръст на икономиката. БСП ще акцентира на
приетите от кабинета “Петков” социални придо-
бивки и разширяването им занапред.

В предизборния щаб участват секретарят по
контрол по изпълнение на решенията на Нацио-
налния съвет и бивш министър на туризма Хри-
сто Проданов и секретарите на Изпълнителното
бюро Вяра Емилова и Стефан Бурджев. Членове
в предизборния щаб са още юристката Аглика
Виденова, лидерът на Младежкото обединение в
БСП Габриел Вълков, зам.-председателят на пар-
тията и кмет на Гоце Делчев Владимир Москов,
членът на Изпълнителното бюро Таско Ермен-
ков, главният редактор на Дирекция “Публицис-
тика” в БСТВ Нора Стоичкова, зам.-главният
редактор на вестник ДУМА Ина Михайлова.

Организацията на изборите ще координират и
ръководителят на пресцентъра на левицата Дани-

БСП се разграничи от три-
мата свои членове, които стана-
ха министри в служебния каби-
нет, назначен от държавния гла-
ва Румен Радев. Националният
съвет на партията, който се
състоя в края на миналата сед-
мица, смята за недопустима на-
месата на президентската инсти-
туция във вътрешнопартийните
дела на политическите партии, в
частност БСП. Официалната
позиция на пленума беше при-
ета със 104 “за”, 5 “против” и 3
“въздържали се”.

“На 2 август встъпи в
длъжност служебно правителст-
во. В състава му се оказаха три-
ма членове на Националния
съвет на БСП. Информация за
предстоящите назначения не
постъпи в ръководството на
БСП нито от президента Радев,
нито от съответните министри -
Весела Лечева на младежта и

ÁÑÏ ñå ðàçãðàíè÷è
îò òðèìàòà ìèíèñòðè
â ñëóæåáíîòî
ïðàâèòåëñòâî
Напълно готови сме за една позитивна
и добра кампания, заяви Корнелия Нинова

Áîðèñëàâ Ãóöàíîâ îãëàâè
ïðåäèçáîðíèÿ ùàá íà ëåâèöàòà

ел Минчев, председателят на ГС на БСП в София
Иван Таков и заместникът му Марин Пенков,
Мадлен Иванова, експерт в направление “Парла-
ментарна дейност” към НС на БСП, членът на
НС на БСП и председател на РС на БСП в район
“Искър” Борис Цветков, членът на НС и зам.-
председател на Общинския съвет в Сливен Деян
Дечев, експертът по вътрешна сигурност и обще-
ствен ред и ръководител отдел “Кадрова полити-
ка” в НС на БСП Ели Спасова, проф. Димитър
Денков, ръководител на Центъра за стратегичес-
ки, исторически и политологически изследвания
към НПИ “Димитър Благоев”. Към тях ще се
присъединят организаторите на НС на партията
и експерти в различните области, които ще пома-
гат в предизборната кампания.

Ще има промени в коалиционната структура
на “БСП за България”, реши още пленумът. В
коалицията остават ПК “Екогласност” с лидер
Емил Георгиев и Съюзът на тракийските дружест-
ва с председателя Красимир Премянов. Отпадат
“Нова зора” и Комунистическата партия. Нацио-
налният съвет даде мандат на лидера на БСП
Корнелия Нинова да подпише нови споразумения
за подкрепа. Левицата ще се яви на парламентар-
ните избори на 2 октомври в коалиция от 10 пар-
тии и организации, с които се водят разговори.

Ïëåíóìúò îïðåäåëè
âîäà÷èòå íà ëèñòè

спорта, Крум Зарков на пра-
восъдието и Явор Гечев на зе-
меделието. Не беше спазен чл.33,
т.22 от Устава на БСП, който
изисква пленумът да утвържда-
ва кандидатурите за министри”,
се казва в позицията.

Във връзка с тези действия
НС на БСП заявява, че БСП се
разграничава от членовете на
НС, назначени за служебни ми-
нистри в нарушение на Устава
на БСП и няма да носи полити-
ческа отговорност за техните
действия, както и на правител-
ството като цяло. Пленумът
подчертава, че социалистите,
назначени в правителството
като министри, както и зам.-
министри и областни управите-
ли, участват в лично качество и
не представляват БСП.

Националният съвет при-
помня, че основната задача на
служебното правителство е да

осигури оптимални условия за
провеждането на предсрочните
парламентарни избори и изиск-
ва от него да се въздържа от
всякакви действия и изявления,
които могат да се тълкуват като
намеса в полза или в ущърб на
участващи в изборите партии и
кандидати.

Не носим политическа от-
говорност за действията на
тримата министри оттук на-
татък, а и за действията на ця-
лото служебно правителство,
заяви пред журналисти след
заседанието на Националния
съвет на БСП Корнелия Нино-
ва. Смятаме за недопустима
намесата на президентската
институция във вътрешнопар-
тийни дела на политически пар-
тии, които и да са те, подчерта
тя. Нинова уточни, че всички,
които са назначени за зам.-ми-
нистри, областни управители и

зам.-областни управители, уча-
стват в кабинета в лично каче-
ство, а не с мандат на БСП.

“Никога не сме имали наме-
рение да ги изключваме. Те ще
останат членове на БСП”, гаран-
тира Нинова. Тя припомни, че

основната задача на служебно-
то правителство е да осигури
нормални условия за провежда-
нето на предсрочните парламен-
тарни избори и от него се изи-
сква да се въздържа от действия
и изявления, които могат да се
тълкуват като намеса в полза
или в ущърб на участващи в
изборите партии и кандидати.

“Партията тръгва в пълна
мобилизация към изборите. След
откриването на кампанията на
Бузлуджа и след важните реше-
ния, които взе Националният
съвет на партията, сме вече
напълно готови за една позитив-
на и добра кампания. Остава ни
платформата, по която уточня-
ваме още някои детайли”, кате-
горична е Нинова.

Лидерът на БСП отговори
задочно на вицепрезидента Или-
яна Йотова, която по-рано ко-
ментира, че много социалисти
не разбирали поведението на
партийното ръководство по ка-
зуса със служебните министри-
социалисти. “Партията се про-
изнася чрез колективните си
органи. Лични изречения и ре-
шения няма. Не знам от чие име
или кой партиен орган говори г-
жа Йотова”, заяви Нинова.

Страницата подготви Юлия КУЛИНСКА
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Служебният кабинет смени
шефовете на Националната
агенция за приходите и Аген-
ция “Митници”. Румен Спецов
е освободен от длъжността
изпълнителен директор на
НАП по съображения, свърза-
ни с неизпълнение на задълже-
ния по Закона за НАП, съоб-
щи правителствената прес-
служба. На негово място е
назначен Борис Михайлов.
Шефът на Агенция “Митници”
Павел Тонев пък бе сменен с
Павел Геренски, който до мо-
мента заемаше длъжността за-
местник-директор.

По данни на “Медиапул”
Борис Михайлов е най-състо-
ятелният служител на този
пост в последните най-малко

Борис Михайлов

Ñëóæåáíàòà âëàñò ñìåíè
øåôà íà äàíú÷íèòå ñ
ìèëèîíåð â êðèïòîâàëóòà
Уволнението ми е по
политически причини,
заяви Румен Спецов

10 години. Той е инвестирал
над 1 млн. лв. в криптовалута
и ценни книжа в инвестици-
онни фондове, става ясно от
декларацията му за доходи и
имущество, обявена в публич-
ния регистър на антикорупци-
онната комисия (КПКОНПИ).

Новият шеф на НАП е
роден през 1959 г. в София.
Има завършени две магистра-
тури - по икономика в УНСС
и по право. Преминал е курс
по мениджмънт в САЩ, както
и квалификационни курсове в
България в областта на при-
ватизацията и приватизацион-
ните фондове, стоковите, фон-
довите и валутните борси. Бил
е ревизор в Министерството
на финансите, данъчен инспек-

тор и началник на отдел в
данъчната администрация,
собственик и управител на
консултантска фирма в област-
та на финансите и правото.
Притежава над 10-годишен
опит като адвокат по данъчно
и наказателно право. Той бе
шеф на фонд “Земеделие” в

предишния служебен кабинет,
назначен от президента Румен
Радев. Тогава от ГЕРБ заяви-
ха, че е бил разследван за из-
точването на 15 млн. лв. ДДС,
но от правителството
отвърнаха, че е оправдан по
всички обвинения.

Мотивите за освобождава-

нето на Румен Спецов, според
служебната власт, са подава-
ни разнопосочни данни относ-
но прогнозните и очаквани
данъчни приходи за 2022 г.
“Уволнението ми е по поли-
тически причини и няма нищо
общо с резултатите на НАП”,
каза пред БТВ Румен Спецов.
За отстраняването си той бил
уведомен от служебния ми-
нистър на финансите Росица
Велкова. При встъпването си
в длъжност на 2 август Роси-
ца Велкова, която доскоро бе
зам.-министър на финансите,
бе попитана от журналисти
дали ще продължи да работи
със заварените ръководители
на двете приходни агенции.
Тогава тя обясни, че досега се
е занимавала с държавните
разходи и няма директен по-
глед върху работата на двама-
та шефове на НАП и митни-
ците, затова й трябва време
да вземе решение.

Новото попълнение в екипа на Мини-
стерството на финансите е Александър
Свраков. Служебният премиер Гълъб
Донев го е назначил за заместник-ми-
нистър. Свраков е човек от системата -
има дълъг опит в НАП, включително и на
ръководни позиции -  бил е началник в
Данъчна служба “Лозенец” в София и е
ръководил ключовата дирекция “Обжал-
ване и управление на изпълнението” към
Централното управление на приходната
агенция. “Има богат опит в частния сек-
тор в сферите на данъчното облагане и на
данъчното законодателство”, добавя офи-
циалната справка за новия зам.-министър,
изпратена до медиите. Именно докато е
шеф на дирекцията “Обжалване”, която
разглежда възраженията срещу данъчни
ревизии и проверки, Свраков се оказва в
епицентъра на скандал за източване на
ДДС и пране на пари. В разгара на раз-
следването за 1,2 млн. лева той и още
шестима от НАП са уволнени. Това се
случва през март 2007 г. Освободените са
подготвили документацията за връщането

Íîâèÿò çàì.-ìèíèñòúð
íà ôèíàíñèòå - óâîëíåí
çàðàäè àôåðà ñ ÄÄÑ

на 1,2 млн. лева ДДС на ЕТ “Силвестър-
МК-Красимир Стефанов”, предаде
segabg.com. Уволненията идват след ано-
нимен сигнал, подаден до прокуратурата
- най-вероятно от човек, работещ в при-
ходната агенция. Тогавашният директор
на НАП Мария Мургина разказва за слу-
чая: Целият ДДС от 1,2 млн. лв. е само от
една фактура за продажба на резистори.
В сделката участва ЕТ “Силвестър-МК-
Красимир Стефанов”. Едноличният
търговец си е местил неведнъж седали-
щето, което е типично за рискова фирма,
имало е и сигнали от полицията и проку-
ратурата, а колегите не са изследвали по-
дробно сделката, преди да одобрят връща-
нето на ДДС, обяснява Мургина.

Всички уволнени са били провере-
ни и от Инспектората на НАП, който
установил нарушения на данъчното за-
конодателство, неизпълнение на раз-
пореждания на работодателя и на
задължения от вътрешния правилник.
След това е назначена пълна ревизия.
Прокуратурата поема случая.

ÌÂÔ ïðèçîâà ïîëèòèöèòå äà íå êîìïåíñèðàò öåíèòå íà ãîðèâàòà

В РАЗГАРА НА ЛЯТОТО

Öåíàòà íà äîìàòèòå ñêî÷è ñ 8%,
íà êðàñòàâèöèòå ñ 12%

В разгара на лятото средната цена
на едро на доматите се е повишила с
8%, а на краставиците - с 12%. Това
става ясно от данните на Държавната
комисия по стоковите борси и тържи-
щата. През миналата седмица цените на
храните на едро са се повишили с 0,69%.

Оранжерийните домати миналата
седмица са поскъпнали с 8,3% до 2,48
лв. за кг, а цената на оранжерийните
краставици скача с 12,3% до 2,10 лв.
за кг. Цената на морковите се е вдиг-
нала с 11 ст. до 1,20 лв. за кг на едро.
Стойността на зелето се е вдигнала със
6 ст. и то се е търгувало по 0,88 лв. за
кг. Кайсиите са поскъпнали с 6,8% и
са се търгували по 2,37 лв. за кг.

Кравето сирене е прибавило 2,1% и
трайно е над нивата от 10 лв. за кг като
се търгува по 10,40 лв., а кашкавалът
тип “Витоша” се е продавал по 15,64
лв. за кг. След като поевтиня в средата
на юли, олиото е отстъпило с още 1,8%
като се е търгувало по 4,92 лв. за литър.
Пакетче краве масло от 125 грама е

СНИМКА ЕМИЛИЯ КОСТАДИНОВА

поскъпнало с 4,1% до 2,82 лв. Пилеш-
кото месо е поевтиняло с 0,3% и се е
търгувало средно по 5,97 лв. за кг. За-
харта е поевтиняла с 5 ст. и се е про-
давала по 2,28 лв. за кг, а брашно тип
“500” е поскъпнало с 3,1% и се е търгу-
вало по 1,34 лв. Оризът е отстъпил с
0,4% и се е търгувал по 2,73 лв. Яйцата
са поскъпнали с една стотинка и са се
продавали по 0,27 лв. за брой.

Международният валутен фонд (МВФ) предупреди
европейските правителства да не се намесват във влоша-
ващата се енергийна криза в региона с прилагането на
широкообхватна финансова подкрепа. Вместо това по-
требителите трябва да поемат тежестта на по-високите
цени, за да насърчат спестяването на енергия и да под-
помогнат по-широкото преминаване към зелена такава.
Според МВФ целта на правителствата трябва да е да
защитят най-уязвимите домакинства с целенасочена под-
крепа. Обратното, съществуващите политики за смекча-
ване на тежестта от нарастващите разходи за всички
потребители биха засегнали европейските икономики,

много от които вече са на ръба на рецесия, и биха възпре-
пятствали енергийния преход. “Правителствата не могат
да предотвратят загубата на реален национален доход,
произтичаща от шока от условията на търговия. Те тряб-
ва да позволят пълното увеличение на разходите за гори-
ва да премине към крайните потребители, за да се насърчи
спестяването на енергия и отказът от изкопаеми горива”,
пише европейското подразделение на МВФ в публика-
ция в блог. Базираният във Вашингтон институт преду-
преди, че широка подкрепа е недалновидна. Изчисления-
та показват, че на някои правителства тя ще струва около
1,5% от брутния вътрешен продукт тази година, като

същевременно ще продължи да надува търсенето, следо-
вателно и цените. Пълното компенсиране на увеличени-
ето на разходите за живот за най-бедните 20% от дома-
кинствата би струвало на правителствата сравнително
по-ниските 0,4% от БВП средно за цялата 2022 г., се
казва в анализа. Също така е “уместно” в кратък срок
правителствата да подкрепят някои иначе жизнеспособ-
ни предприятия в момент на скок на цените, например,
ако Европа се сблъска с пълно спиране на газовите по-
тоци от Русия. Коментарите на МВФ идват, докато ев-
ропейските страни се борят да намалят потреблението
на енергия и зависимостта от руските петрол и газ.
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България запазва мястото
си в Класацията за световната
конкурентоспособност на
Международния институт за
управление на мениджмънта
(IMD), където страната ни се
позиционира на 53 място от
63 страни. Това се твърди в
годишното издание на БТПП
“БЪлгария в цифри”. Според
данните в него брутният
вътрешен продукт на Бълга-
рия през миналата година е до-
стигнал рекордните 68 мили-
арда евро, нараствайки с 3,6%
при инфлация от 3,3 на сто.

Очакванията са инфлация-
та в нашата страна да достиг-
не през 2022 г. годишни нива
от над 12 на сто заради цени-
те и доставките на енергийни-
те суровини и забавените ин-
вестиции. Според БТПП е
съвсем естествено при теку-
щите инфлационни равнища
от близо 17% (към юни
2022г.) БВП на страната зна-
чително да се повиши. Безра-

Две трети от
българите смятат, че
краят на поскъпване-
то е дошъл. Това по-
казват данните за по-
требителското дове-
рие, публикувани от
Националния статис-
тически институт.

Анкетите са про-
ведени през юли и
показват, че делът на
хората, които очак-
ват инфлацията да
продължи и през
следващите 12 месе-
ца, е 34,3%. При
предходните изслед-
вания през април и

До последния ден на управлението си ка-
бинетът на Кирил Петков е пращал заявки за
количества природен газ от “Газпром”. Това
заяви пред Дарик радио бившият вицепремиер
Асен Василев. Това е правено, за да е абсо-
лютно сигурно, че България е изпълнила дого-
вора си, обясни той. “Ние този договор го
изпълнявахме до последно и всеки ден не по-
лучавахме газа, който е по тази заявка. На два
пъти се опитахме да направим плащане, беше
върнато. В края на годината можем да влезем
в съдебна фаза и да видим защо насрещната
стана не си е изпълнила договора”, заяви той.
Бившият министър посъветва служебният ка-
бинет да продължи да праща заявки.

Василев критикува служебното правител-
ство заради начина, по който е създало кри-
зисен щаб за решаване на проблема с газови-
те доставки. Кабинетът на Гълъб Донев за-

България продължава да печели
позиции на световните пазари, а пан-
демията от коронавирус не се е от-
разила на предприятията у нас. Из-
носът на стоки и услуги продължава
да се увеличава, като за миналата
година отбелязва ръст от 31% спря-
мо 2020 г. Това отрежда на страната
ни 59 място от 233 страни.

Това показва анализът на Българ-
ската стопанска камара (БСК) за мя-
стото на България в световния из-
нос през 2021 г. Българските фирми
най-често изнасят за развитите
държави като подизпълнител на го-
леми мултинационални компании,
като европейският пазар става все
по-важен. Германия е най-големият
ни пазар с 15% от целия износ, като
при това търговският ни баланс е
положителен с 468 милиона долара.
България е изнесла стоки и услуги

Áúëãàðèÿ çàïàçâà ïîçèöèè
ïî êîíêóðåíòíîñò
Рекорден ръст на брутния вътрешен продукт от 68 млрд. евро

Цветан Симеонов

ботицата остава на много нис-
ки нива, въпреки че все още
не може да се компенсират по-
следствията от пандемията и
да се достигнат предкризисни-
те нива от 4,2% през 2019 г.

След възстановените вери-
ги на доставки страната ни
постигна рекорден износ през
2021 г. в размер на 35 млрд.
евро или ръст от 24 на сто.

Водещите търговски партньо-
ри на България по отношение
на износа и през тази година
са Германия, Румъния, Ита-
лия, Гърция и Турция. Вносът
на стоки и услуги също реги-
стрира рекордни стойности
през миналата година, като
търговското салдо на страна-
та ни отново остава негатив-
но. България се позиционира

по-лошо в “Индексa на глоба-
лизация”, където пада с една
позиция по-надолу до 33 мяс-
то от 208 страни, отчита го-
дишникът на Търговско-про-
мишлената палата.

Според председателя на
БТПП сред основните задачи
на служебното правителство
са провеждане на нормални
избори, справяне с КОВИД-
пандемията, високите цени на
тока и на природния газ. За
българския бизнес няма зна-
чение откъде и как ще се оси-
гури газ, въпрос на оцеляване
е да се осигурят от служебно-
то правителство, както и от
следващ редовен кабинет ус-
тойчиви доставки на до-
статъчни количества на спра-
ведлива цена, която не поста-
вя българските фирми в некон-
курентно положение по отно-
шение на цените на крайните
им продукти, каза председате-
лят на БТПП.

Според Цветан Симеонов

до края на годината не се очак-
ва нивата на безработица да се
повишат заради трудната ком-
пенсация на липсата на работ-
на сила. Заради липсата на
квалифицирани кадри ще
продължи натискът за повиша-
ване на заплатите, който
допълнително се засилва и за-
ради двуцифрената инфлация в
България, като работодатели-
те ще трябва да продължат с
намаляването на маржа на пе-
чалбите, което пък им пречи
да инвестират в модернизация
на производствата. Допълните-
лен утежняващ фактор е непре-
мереното решение, включител-
но и на последното правител-
ство, за увеличаване на запла-
тите в определени сектори -
например в образованието,
без постигане на предварител-
но поставяне на цели, както и
в нереформирани сектори,
въпреки обещанията за опти-
мизиране на администрацията,
смята председателят на БТПП.

Áúëãàðèòå ñìÿòàò, ÷å
ïîñêúïâàíåòî ïðèêëþ÷âà

Ïðåäèøíèÿò êàáèíåò ïðàùàë
ðåäîâíî çàÿâêè íà „Ãàçïðîì”

яви, че в енергетиката имало хаос и разруха.
Бившият вицепремиер коментира, че в кри-
зисния щаб не бил включен директорът на
“Булгаргаз”, а в същото време задължение на
дружеството е да закупи количествата. Васи-
лев подчерта и че не харесва идеята за щабо-
ве, защото така не се решават проблеми, а
само се плашат хората с тях.

“Има война, която се води, има много се-
риозна енергийна криза, минахме през КО-
ВИД-вълна. Всички тези кризи ги минахме без
да направим един кризисен щаб, защото аз
силно вярвам, че когато ти е дадена отговор-
ността да управляваш, основната задача е да
решаваш проблемите, а не да плашиш хората
с тях”, посочи той.

Василев каза, че е притеснен от забавянето
на въвеждане в експлоатация на газовата
връзка с Гърция.

февруари т.г. и ок-
томври м.г. 53,9% от
хората са очаквали
танцът на цените да
продължи.

Българите, които
очакват по-висока
инфлация в близкото
бъдеще, в момента
са по-малко дори от
началото на 2020 г.,
когато масовото
съзнание бе заето от
очакванията, че в
пандемията инфла-
цията ще се повиши.
В същото време на-
меренията на сред-
ния българин да си

купува през следва-
щите месеци скъпи
неща като кола,
апартамент, да пра-
ви ремонти и подоб-
рения на дома са по-
силни в сравнение с
предните месеци. В
момента например
30,1% от хората
имат намерение да
правят някакви по-
добрения в жилище-
то си, докато при
предишното изслед-
ване преди три ме-
сеца такива намере-
ния са имали 26,2%
от анкетираните.

Îò÷èòàò 31% ðúñò íà åêñïîðòà
за 41,9 милиарда долара през 2021
г. Това е с 31% повече от износа ни
година по-рано, когато възлиза на
31,9 милиарда долара. Страната
отстъпва едно място и заема 59 мя-
сто сред всички износители в света.
България е непосредствено преди
Литва и Египет и след Словения и
Нова Зеландия.

В Европейския съюз запазваме
20-то място - преди Литва и Хърва-
тия и след Гърция и Словения. Гру-
пите стоки с най-голям износ са
електротехника и електроника, мед
и изделия от мед, машини и апара-
ти, енергоносители - горива и еле-
ктроенергия. Тези четири групи
стоки формират една трета от из-
носа на страната ни. Най-голям е
износът на изделията на електрони-
ката и електротехниката - близо 4,4
млрд. долара.
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Членове на Кубинския червен кръст
тръгват към Матансас, където
пожарникарите се борят с огъня,
започнал в събота. Светкавица
удари склад за петрол, вследствие,
на което 80 човека бяха ранени,
а 12 огнеборци са изчезнали.
Венецуелският президент
Николас Мадуро изпрати екип
от специалисти

В церемонията по случай 77 години от бомбардировката над Хирошима в мемориалния парк на мира участва
генералният секретар на ООН Антониу Гутериш. Той призова страните, които притежават най-страшното
оръжие, да пресекат устрема към нова ядрена надпревара. Посланикът на Русия в Япония не беше поканен

Организацията
не приема
критиките

Докладът на международ-
ната организация “Амнести
интернешънъл”, който излезе
в края на миналата седмица,
предизвика гневни осъждания
от страна на висши украин-
ски служители, сред които
президентът Володимир Зе-
ленски и министрите на
външните работи и на отбра-
ната. Критики имаше и от
страна на западни дипломати,
които обвиниха авторите в не-
ясни твърдения, сякаш прирав-
няват отбранителните дейст-
вия на украинската армия с
тактиката на руснаците.

В прессъобщение, придру-
жаващо доклада, генералният
секретар на “Амнести интер-
нешънъл” Аниес Каламар за-
яви, че организацията е “до-
кументирала модел на укра-
инските сили, които излагат
цивилни на риск и нарушават
законите на войната, когато
действат в населени райони”.
“Заемането на отбранителна
позиция не освобождава ук-
раинските военни от задълже-
нието да спазват международ-
ното хуманитарно право”,
заяви тя.

Каламар публикува в
петък съобщение в Туитър, в
което защити работата на
организацията и се прицели в
нейните критици. “Украински
и руски тълпи и тролове в
социалните мрежи: днес всич-

ки те атакуват разследвания-
та на Амнести. Това се нари-
ча военна пропаганда, дезин-
формация, подвеждаща ин-
формация. Това няма да
накърни нашата безпристра-
стност и няма да промени
фактите”, написа тя.

Говорителят на руското
външно министерство цитира
твърденията на АИ като до-
казателство, че Украйна из-
ползва цивилни граждани като
жив щит.

Междувременно шефката
на украинския клон на “Ам-
нести интернешънъл” Оксана
Покалчук подаде оставка,
като заяви, че правозащитна-
та организация е отхвърлила
възражението й срещу публи-
куването на доклад, в който
се твърди, че украинските

сили са изложили цивилни
граждани на руски атаки, тъй
като са се разположили в на-
селени места. Във Фейсбук тя
обвини бившия си работода-
тел, че не е взел предвид воен-
ните реалности в Украйна и
опасенията на местните слу-
жители, които са настоявали
докладът на АИ да бъде пре-
работен.

“Болезнено е да призная,
но аз и ръководството на
“Амнести интернешънъл” се
разделихме по отношение на
ценностите”, пише Покалчук.
“Вярвам, че всяка работа,
извършвана за благото на
обществото, трябва да отчи-
та местния контекст и да
обмисля последствията.”

Коментар стр. 8

ÑÀÙ ñ íîâà âîåííà ïîìîù
çà $1 ìëðä. çà Êèåâ

САЩ подготвят нов пакет от военна помощ за Украйна
в размер на 1 милиард долара, съобщават медиите. Това се
случва в момент, когато Русия прехвърля основните си
сили от Донбас в Запорожието и Херсон.

В района е Енергодар, където се намира най-голямата
атомна електроцентрала в Украйна и Европа. След обстрел
един от реакторите остава изключен. Първият дипломат на
ЕС Жозеп Борел отхвърли обясненията на Москва, че об-
стрелът е дело на украинските военни, и подкани руските
сили да допуснат до централата специалисти от Междуна-
родната агенция за атомна енергия. Междувременно после-
два нов обстрел по Запорожката атомна централа, районът
на хранилището за отработено ядрено гориво попадна в
засегнатата зона, съобщи пресслужбата на военно-граж-
данската администрация на Енергодар. Въоръжени форми-
рования на Украйна нанесоха удар с касетъчна ракета РСЗО
“Ураган” с калибър 220 мм.

УЕНДИ ШЪРМАН:

Âíèìàâàéòå ñ
àâòîðèòàðíèòå ðåæèìè

Заместник държавният секретар на Съединените щати Уен-
ди Шърман отправи призив към тихоокеанските страни да вни-
мават със засилващото се влияние на някои авторитарни режи-
ми, предадоха световните агенции. По време на посещението
си на Соломоновите острови тя заяви, че тихоокеанските стра-
ни трябва да внимават с лидери, които “си мислят, че прину-
дата, натискът и насилието са инструменти, които могат да
използват безнаказано”. Шърман не назова поименно лидерите,
за които говори. Американската представителка намекна, че
сегашната ситуация в света наподобява борбата на Съюзници-
те срещу нацизма и срещу имперска Япония през 30-те и 40-
те години на миналия век и призова тихоокеанските страни да
не се поддават на авторитаризма. “Спомняме си до каква сте-
пен погрешни и празни бяха тези идеи”, изтъкна тя. И допълни,
че “днес отново водим борба, но от друг вид”.

57 пожара за денонощие
регистрираха в Гърция

Противопожарните служби в

Гърция се борят с 57 огнища, регис-

трирани за денонощието. Най-труден

за гасене е огънят в Света гора, като

манастирите не са засегнати. През

нощта огнеборците спасиха от изпе-

пеляване един от най-старите мана-

стири Дохиар. Включиха се като до-

броволци посетители на други мана-

стири. Властите предупреждават за

висок риск от пожари поради високи

температури и вятър на много места

в страната.

Нови четири кораба
тръгнаха от Одеса

Четири кораба, натоварени със

селскостопанска продукция, тръгнаха

от Украйна, съобщи Министерство-

то на отбраната на Турция. Единият

плавателен съд превозва 6000 л. олио

за Италия, другият трябва да доста-

ви в Китай 45 000 тона слънчогледово

семе, третият пътува към Истанбул

с 66 000 тона царевица, а четвъртият

(също за Турция) - за Искендерун с

44 000 т. царевица.

Топене на ледник в
Алпите разкри останки от
катастрофирал самолет

Малък самолет, който се разбил

през 1968 г., е открит в Швейцария

след повече от половин век върху

топящия се Алечки ледник в Алпите.

Тримата смъртно ранени пътници от

самолета са били извадени още по

време на катастрофата, но изваж-

дането на останките не е било тех-

нически възможно. Вестник “Нойе

Цюрхер Цайтунг” съобщи преди 54

години, че загиналите са учител, лекар

и неговият син. В момента се работи

по плановете за спасяване на остан-

ките, заяви говорител на полицията.

Мълния уби трима души
до Белия дом

Трима души бяха убити, а

четвърти бе тежко ранен от мълния

близо до Белия дом. Те вероятно са

били близо до дърво. Двама от заги-

налите вече са идентифицирани - 76-

годишният Джеймс Мюлер и 75-го-

дишната Дона Мюлер, двойка от

Джейнсвил, Уисконсин. Третият по-

чинал е 29-годишен мъж, чието име

все още не е посочено. От Белия дом

излязоха с изявление, че са много

“натъжени от загубата и се молят

за онези, които все още се борят за

живота си”.

Ìåæäóíàðîäåí äîêëàä çà
Óêðàéíà ïðåäèçâèêà ãíÿâ
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Преди новоизбраният президент на Колумбия Густаво Петро (вляво) официално да встъпи
в длъжност, представители на местно коренно население изпълниха ритуал за късмет.
“Скоро ще започне работа първото правителство, което, надяваме се, ще бъде правителство
на мира. Надяваме се, че то ще успее да донесе на Колумбия това, с което тя не успява
да се сдобие от векове, а именно спокойствие и мир”, заяви първият ляв държавен глава

Бившият премиер на Италия
Енрико Лета, който е лидер на
най-голямата лявоцентристка
формация в страната - Демокра-
тическата партия, обяви, че е
приключило формирането на
лявоцентристка коалиция за уча-
стие в предсрочните избори на
25 септември. Към партията на
Лета и центристките “Ационе”
и “+Европа” са се присъедини-
ли още две малки формации -
Италианска левица и Зелените.

Испания започна да поставя ваксина
срещу маймунската шарка. Извън Африка,
страната е на второ място в света по брой
на заразени след САЩ. 4577 са потвърде-
ните случаи, като 279 от тях са регистри-
рани само за последните няколко дни. Два-
ма пациенти са починали.

Правителството на Педро Санчес разпре-
дели между автономните региони първите
5300 дози от ваксината “Имванекс” от вече
закупените 11 400 броя чрез Европейския
орган за готовност и реакция при извънред-
ни здравни ситуации и други 200 от трети
държави. Още 7000 се очаква да пристигнат
следващата седмица, но доставките се бавят
заради ограниченото производство.

Министърът на здравеопазването Каро-
лина Дариас обяви, че с тях ще се ваксини-
рат както потенциално застрашени, така и
хора, които вече са имали контакти с бол-
ни от маймунска шарка, като предимство
ще се дава на деца, бременни жени и иму-
носупресирани.

Според последната актуализация на дан-
ните, публикувани от Министерството на
здравеопазването, Мадрид е общността с най-
много заразени (1,766), следвана от Каталу-
ния (1,463), а най-малко са в Ла Риоха (3).
Малко над 3% от тях са хоспитализирани.
Останалите заразени са длъжни да се изоли-
рат в отделна стая от членовете на домакин-
ството, да носят маска, да използват отделни
прибори, да не излизат от домовете си и да
нямат контакти с животни.

Противно на теорията, че болестта засяга
предимно хомосексуални мъже, с вируса вече
са диагностицирани и няколко жени, както и
много хетеросексуални мъже.

Над 1500 полета бяха анулира-
ни заради гръмотевични бури,
връхлетели основните летища по
Източното крайбрежие в Съедине-
ните щати.

Летищата, първенци по отменени
полети, са “Ла Гуардия” в Ню Йорк,
“Ню арк либърти интърнашънъл” и
националното летище “Рейгън” в по-
крайнините на Вашингтон.

В четвъртък авиокомпаниите от-
мениха 1248 полета в цялата стра-
на - рекорден брой за последните
шест седмици.

Отчетени са над 7700 съобще-

Íàä 1500 îòìåíåíè ïîëåòà â ÑÀÙ
ния за закъсняващи полети. Масово
авиокомпаниите в САЩ трябва да
се борят с отмяна на полети и
закъснения, с недостиг на персонал
и лошо време. Министерството на
транспорта предложи правило, кое-
то ще разшири обстоятелствата, при
които пътниците могат да си полу-
чат обратно парите за билетите.
Решението идва след масови недо-
волства и оплаквания.

Не по-различна е ситуацията в
Европа. И на Стария континент има
отмяна на полети заради лошите ат-
мосферни условия.

Â Èñïàíèÿ
âàêñèíèðàò ñðåùó
ìàéìóíñêà øàðêà

“Сформирането на тази коали-
ция е необходимост, защото
новите изборни правила означа-
ват, че ако останеш сам, ще
бъдеш наказан”, заяви Лета и
допълни, че по-нататъшно раз-
ширяване на предизборната ко-
алиция не е възможно, защото
би предполагало безпринципни
съюзи. Той обръща внимание че
десните партии са се обединили
някак набързо - сякаш, страху-
вайки се да не загубят и минута

време, докато той и лидерите на
другите леви формации предпо-
чели да обсъдят допирните точ-
ки в политическите си програ-
ми. Като за начало Лета се опи-
тал да преодолее някои търка-
ния между бъдещите партньо-
ри, обявявайки, че въпросите за
“екологичната и социалната ус-
тойчивост” ще бъдат в основата
на кампанията. “Надявам се, че
през следващите 50 дни (до деня
на изборите - бел. р.) чувството

за отговорност ще надделее над
всичко останало”, коментира по
повод предизборната коалиция
Енрико Лета.

Социолозите дават на ново-
сформираната коалиция около
35%.

Рейтингът на Демократиче-
ската партия към момента е
близо 24 на сто, което означа-
ва, че тя е втора политическа
сила след крайнодясната пост-
фашистка партия “Италиански

братя” с лидер Джорджия Ме-
лони. Италианската левица и
Зелените преди коалицията
събираха 4 процента подкрепа.

Мелони вече се коалира с
“Лигата” на Матео Салвини и с
“Форца Италия” на Силвио
Берлускони. В този формат
десницата може да спечели 45
на сто от гласовете на избори-
те и мнозинство в двете камари
на парламента, сочат социоло-
гическите прогнози.

Ëåâèòå ïàðòèè â Èòàëèÿ
ñå îáåäèíÿâàò çà èçáîðèòå
Остава голяма вероятността десницата да има мнозинство

Дванадесет души загинаха, а 32 са
ранени, някои от тях тежко, след като
полски автобус с поклонници излезе от
пътя и катастрофира близо до град Ва-
раждин, Северозападна Хърватия, съоб-
щават хърватските медии.

Единадесет души са издъхнали на мяс-
то, а един човек е починал в болница.
Всички те са полски граждани, потвърди
полското МВнР. Ранените са приети в бол-
ници във Вараждин, Загреб и Чаковец.

Води се разследване за причината на

12 äóøè çàãèíàõà ïðè
êàòàñòðîôà â Õúðâàòèÿ

катастрофата, но има съмнения, че шофь-
орът е заспал на волана, отбелязват ме-
диите. Засега се знае, че автобусът е из-
лязъл от пътното платно.

Хърватският министър на вътрешни-
те работи Давор Божинович обясни на
пресконференция, че всичките 42 пътни-
ци били поклонници, отиващи до католи-
ческото светилище на Дева Мария в с.
Меджугорие, Босна и Херцеговина. Сред
тях е имало трима свещеници и шест
монахини. Шофьорите са били двама.
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КАРИКАТУРА НА ДЕНЯ

МВФ и наглостта
От стр. 1

От десетилетие нала-
ганата мантра за песте-
не на енергия и масово
минаване към по-скъпо-
то производство на ток
от алтернативни зелени
източници, за да спасим
планетата, доведе до ма-
сова енергийна бедност,
дори и в богатия Запад.
Тази диверсия срещу
здравия разум се
превърна в световна по-
литическа обсесия и
компулсивно разстрой-
ство за елитите по целия
свят. И само на пръв
поглед има нещо общо с
екологията. Тази по
същество бизнес пара-

дигма сработи като ме-
тод за ограбване на ико-
номиките и хората. Бла-
годарение на нея се
създаде нов енергиен
данък, който кръстиха
“въглеродна емисия”. С
нея облагат традицион-
ното производство на
енергия от твърди и теч-
ни горива. Само за годи-
на те са поскъпнали два
пъти.  Така - ужким въве-
дена за борба с проме-
ните в климата, зелената
енергийна политика
беше първият ритник по
енергийните цени. Само
търговците останаха
щастливи от това поло-
жение.

И понеже злото не

идва само, а направо
връхлита на бригади, ус-
поредно с позеленяване-
то на енергетиката започ-
на и бой по атомната й
част, която е най-еколо-
гична сред традиционни-
те производства. Само да
споменем - от нея има
точно 0 - нула емисии на
СО2. Но тя трябваше да
бъде намачкана, а проек-
тите за нови централи -
замразени, за да се раз-
чисти пътят на хищните
“зелени” бизнеси в енер-
гетиката.

В последното десети-
летие разпалените войни
в Близкия Изток доведо-
ха до разпад в държав-
ността, разграбване на

АНАТОЛИЙ СТАНКУЛОВ

За парите
Деси ВЕЛЕВА

доскоро богати и мирни
арабски държави. Ором-
на бежанска вълна заля
Европа и започна да па-
разитира върху богатите
общества. Ето какво сри-
та инфлацията, неуважа-
еми от МВФ. А от про-
летта глобалистите ни
сервираха и военната
операция “Украйна”, ко-
ято довърши започнато-
то още с Копенхагенска-
та среща на върха през
2009 г. Така енергийната
криза се превърна в гло-
бална икономическа ка-
тастрофа на абсолютно
пусто място. А сега
МВФ иска ние, обикно-
вените хора да платим
цената. Каква наглост!

Ръководствата на
училищата успяват да си
поемат глътка въздух,
след като се оказа, че
кандидатите за влизане в
системата на средното
образование са повече, а
и по-малко са я напусна-
ли в последно време.
Търсенето на учители

вече не е така отчаяно,
дупките ще се запълнят,
вероятно с изключение
на няколко дефицитни
специалности и учебна-
та година ще се закрепи.

На всички е ясно оба-
че, че интересът към
професията не се дължи
на това, че тя е станала
по-приятна, по-привле-
кателна, по-лека. Нито
са отпаднали обширни-
те административни
задължения на педагози-
те, нито те ще спрат да
се занимават с всякакви
странични дейности,
нито пък ще успеят да
се посветят на най-важ-
ната си дейност - препо-
даването.

В по-малка или по-
голяма степен този път

преподавателите са при-
влечени от по-високите
заплати. А щеше да е
далеч по-ценно, те да се
върнат в професията за-
ради самото естество на
работата, заради смисъ-
ла й да ограмотява и
дава знания, да възпита-
ва и създава по-здраво-
мислещи поколения. За
съжаление търсенето на
определено образование
не е свързано с призва-
нието и желанието, а с
нуждата. Дано само ко-
личеството хора, тръгна-
ли съм професията, да не
е за сметка на качество-
то. Защото тогава ще се
окажем всички ние в дво-
ен капан - хем ще текат
обществени пари без
резултат, хем учениците

няма да получат нужния
старт в живота.

Когато мотивите за
търсенето на професия,
каквато е преподаването
на деца, са основно фи-
нансови, неизбежно идва
въпросът какъв е рискът.
Дали няма да дойде ско-
ро моментът, в който
новите попълнения ще
си кажат, че и парите не
си заслужават усилията
да стоят в образовател-
ната система? А запла-
тите не могат да бъдат
вдигани безкрайно. То-
гава остава да се гони
основната цел - цялост-
на реформа в сферата,
така че парите да не са
водещ фактор, а стиму-
лите да са дългосрочни
и от различно естество.

КОЛОНКАТА НА

Ïðèñúäàòà
íà Àìíåñòè

Украйна нарушава законите на войната
и застрашава живота на цивилни, като по-
ставя военно оборудване и оръжия в учили-
ща и болници. Това констатира в свой до-
клад, публикуван на 4 август, базираната във
Великоритания интернационалната неправи-
телствена правозащитна организация “Ам-
нести интърнешънъл”. Организацията е из-
готвила своя доклад от работата си на
терен, така че в изводите й не може да се
съмняваме.

Нейният доклад обаче е доста яко круше
в лицето на Киев, от което може да му ос-
тане и белег, а не само дълго носена синина.
Докладът й е удар също по пропагандната
война на Запада срещу Украйна. “Амнести
Интернешнъл” е сред най-влиятелните и ав-
торитетни неправителствени структури в
света, нейната дума се чува из коридорите
на властта на Запада, често тя заляга и в
негови политически позиции и решения.

Затова Киев има защо да изпадне в исте-
ричен бяс от доклада. Сега светът ще може
да разбере измамите и лъжите му, а това
неизбежно ще рефлектира отрицателно
върху отношението към украинската кауза,
както я втълпява режимът на Зеленски. Не
че ние, в България, не знаехме как украински-
те националисти жертваха “човешкия
щит”. За тях това беше добре дошло, защо-
то той бе съставен предимно от етнически
руснаци или просто рускоговорящи украин-
ци. Но друго си е да го каже институция
като “Амнести”.

В Киев с основание се опасяват, че заради
този доклад подкрепата от западните влас-
ти ще започне да отслабва. На първо време,
това едва ли ще е видимо, но впоследствие
ще се засили. След доклада западните прави-
телства няма как вече да си затварят очите
за “човешкия щит” и други хуманитарни
престъпления. Украинската армия не може
да се откаже от тях, в противен случай
просто ще бъде пометена на бойното поле.

Киев с основание се опасява, че геноцида
срещу населението в Донбас, Луганск, съот-
ветно и срещу Русия, няма как да остане
скрит от обществеността на Запад, която
продължава заслепено и глупашки да го
поддържа. По принцип “Амнести” е широко
цитирана и в западните медии. Да, досега
те си затваряха очите за украинските
престъпления, както го обвини в Туитър аме-
риканският правозащитник Аджам Барак.
Но това няма как да продължи в досегашния
му вид. Със сигурност не веднага, но след
някой друг месец ще прочетем разобличител-
ни анализи за действията на Зеленски и лека-
полека западнякът ще разбере как са го лъга-
ли за Украйна.

Докладът хвърля Киев в истерия, защото
дава основания украинската страна да бъде
обвинена във военни престъпления. Доказа-
телството? Ден след доклада украинската
армия изстреляли 20 броя 152-милиметрови
снаряда срещу територията на наяколко
АЕЦ, а Зеленски побърза да обвини Русия за
обстрела. Няма как обаче тя да извършила
това, защото нейни бойни части охраняват
атомните централи.  Някак не върви Русия
да обстрелва сама себе си. Но дали инци-
дентът не подсказва, че от злоба и безпо-
мощност Зеленски е готов да прибегне до
сатанинските провокации, само и само да
опровергае “Амнести Интернешнъл”?
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ИВАН ПЕШЕВ:
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„БСП за България” в софийска община
никога не се е задоволявала
с удобната роля на „глуха опозиция”,
казва левият общински съветник

 Г-н Пешев, изминалият поли-
тически сезон в Столичния общин-
ски съвет се отличаваше от пре-
дишните с това, че ГЕРБ ръководи
общината без да има зад гърба си
централната власт, управлявана
отново от ГЕРБ. Как това се от-
рази на работата на СОС? Пока-
заха ли от кметството, че губят
почва под краката си?

- Разбира се, че когато мнозинст-
вото на ГЕРБ в СОС и ръководството
на Столичната община имаха зад гърба
си подкрепата на централната власт,
се чувстваха много по-комфортно.
Можеха да разчитат на допълнително
финансиране и съдействие от държа-
вата, с което да компенсират пропус-
ките и неудачите си в управлението
на столицата. За сметка на това през
изминалия политически сезон станах-
ме свидетели как кметът Йорданка
Фандъкова и представителите на ГЕРБ
в СОС непрекъснато се опитваха да
прехвърлят отговорността си за
задълбочаващите се проблеми с “Топ-
лофикация-София” и общинския
транспорт върху държавата. Тази тен-
денция се засили особено след започ-
ването на войната в Украйна.

 Показателно ли беше за цяла-
та работна година поведението на
ГЕРБ и по-конкретно на председате-
ля на СОС Георги Георгиев на послед-
ната сесия за сезона, когато той
показа арогантно и непрофесионал-
но поведение при ръководенето й?

- Последната сесия на СОС за този
политически сезон, която се проведе
на 21 юли, беше с дневен ред от над
140 точки. Това, между впрочем, е вече
утвърдена практика на ГЕРБ - послед-
ните сесии за съответния политичес-
ки сезон да се провеждат при изклю-
чително дълъг и тежък дневен ред, в
който се включват спорни, често и
неизгодни за общината доклади. Раз-
чита се те да останат извън внимани-
ето на съветниците от опозицията и
медиите или казано в прав текст “да
минат между капките”.

Причината председателят на СОС
Георги Георгиев да си “изпусне нерви-
те” на последната сесия на СОС беше
по повод липсата на подкрепа за при-
емане на Наредба за създаване на зони
с ниски емисии на вредни вещества в
атмосферния въздух на територията на
Столичната община. Опозицията в
СОС не подкрепи наредбата, защото
тя не е достатъчно обоснована и  ар-
гументирана, като по същество се
свежда до недопускането на определе-
на категория автомобили в някои час-

Интервю на Деси ВЕЛЕВА

Иван Пешев е първи мандат общински съветник от “БСП за Бълга-

рия” в Столичния общински съвет. Заместник-председател е на

постоянната комисия за децата младежта и спорта и е член на

постоянната комисия по обществен ред и сигурност. Заместник-

председател е на Градския съвет на БСП в София и е председател

на Районната организация на партията в “Слатина”. От май

2019 г. до декември 2021 г. е бил управител на в-к “Дума”.

ти на София при определени условия.
Председателят на СОС бсе изнерви
най-вече във връзка и с това, че ГЕРБ
загуби комфорта на “гилотината на
мнозинството”, защото този път и
ВМРО не ги подкрепи. Стана ясно, че
благодарение на принципната позиция
на опозицията и най-вече на съветни-
ците от “БСП за България”, ГЕРБ ще
трябва да се потрудят над “качество-
то” на внесените в СОС материали.

 В какво се провалиха от ГЕРБ?
- В управлението на Столичната

община като цяло. Това се вижда и
усеща от всички софиянци. “Топлофи-
кация-София” е с над 1,2 млрд. лв.
задължения и фактически е във фалит.
Общинските транспортни оператори
трупат също огромни загуби. Инвести-
ционната програма и заложените в нея
обекти за поредна година ще останат
неизпълнени, ще спомена само ремонта
на трамвайното трасе на линия номер
5. Липсата на места в детските градини
и ясли се превърна в срамна визитка на
управлението на ГЕРБ и кмета Фандъ-
кова. Проблемите с презастрояването
на града и унищожаването на зелените
площи се задълбочават и остават като
тежко наследство за следващите управ-
ляващи. Към това следва да добавим и
все по-осезаемата дисхармония в раз-
витието на централната градска част
и крайните квартали и райони на сто-
лицата. Това е проблем, който ние от
БСП дефинирахме преди повече от
10 години.

 Какво успяхте да направите с
колегите си от БСП през годината
и какво не успяхте?

- Като успех мога да отбележа, че
и през изминалия политически сезон
групата на БСП в СОС със своите
действия се стараеше да отстоява мяс-
тото си на най-голямата и последова-
телна опозиционна сила. В много слу-
чаи, когато беше необходимо да се
огласят и спрат неправилни и вредни
за софиянци решения, си партнирахме
с групата на “Демократична Бълга-
рия”. Длъжен съм обаче да отбележа,
че при това сътрудничество не допус-
нахме идеологически компромиси и
преминаване на граници, които са не-
допустими за членовете на БСП и ней-
ните симпатизанти. Това пролича мно-
го ярко при вземането на решенията в
СОС, касаещи преименувания на ули-
ци и площади във връзка с войната в
Украйна, поставянето знамето на тази
страна на фасадата на Столичната об-
щина, опитите за премахване на Па-
метника на Съветската армия и други.

Не мога да не отбележа като успех
и факта, че няма заседание на постоян-
ните комисии или сесии на СОС, на
които общинските съветници от БСП
да не са правили изказвания и предло-
жения, които да доведат до връщане на

лобистки доклади, до спиране на неза-
конни сделки. С една дума спомогнахме
за опазване на общинската собственост.

Общинските съветници от БСП ак-
тивно се включват при предлагането и
приемането на мерки свързани с пре-
одоляването на последиците от КОВИД
- кризата. По наше предложение и с
наша подкрепа ще бъдат предоставени
над 35 млн. лв. на районните кметове за
ремонт на тротоарите, като обектите
ще се определят от тях с участието на
местните общности. По наше предло-
жение ще бъдат изградени спортни и
детски площадки. Ние сме инициатори
и за предприемане на действия за тех-
нологично обновление на “Топлофика-
ция-София” и финансовото й оздравя-
ване. Наши представители се включват
активно и подкрепят действията на ини-
циативните комитети и гражданските
обединения при борбата им с презаст-
рояването и унищожаването на зелени-

щинското образование и особено на
столичното здравеопазване, предвид
очакваната нова КОВИД-вълна.  Как-
то неведнъж сме заявявали при реша-
ването на важните за софиянци
въпроси, групата на “БСП за Бълга-
рия” в СОС никога не се е задоволя-
вала с удобната роля на “глуха опо-
зиция”, а се е старала да предлага
работещи и полезни решения. Такава
опозиция ще бъдем и занапред. Това
е изключително важно и поради фак-
та, че след около година предстои
провеждането на местните избори.
На тях софиянци ще оценяват и из-
бират своите представители в мест-
ната власт, не само по красивите
думи и обещания, но и по реално
свършеното от тях и по предложени-
те решения. В този смисъл на група-
та на БСП й предстои тежката задача
да запази водещата си позиция в СОС,
като засили своята активност.

те площи в столичния град.
Стараем се да не изпу-

скаме от погледа си и про-
явите на феномените на
управлението на ГЕРБ в
София - “ремонт на ремон-
та” или “хубаво е не, но е
все още не е готово.”

 Какво предстои през
следващия политически
сезон в работата ви?
Какви приоритети ще за-
ложите от групата?

- Очакваме следващият
политически сезон да бъде
натоварен с големи предиз-
викателства, както към
държавата, така и към Сто-
личната община, предвид
престоящите избори, лип-
сата на действащ парла-
мент и задълбочаващите се
енергийна, икономическа,
социална, финансова и дру-
ги кризи. В тази ситуация
основна грижа на СОС
трябва да бъде осигурява-
нето на  нормалната, до-
колкото е възможно, дей-
ност на “Топлофикация-
София”, както и функцио-
нирането на общинския
транспорт.

На дневен ред ще са и
проблемите, свързани със
създаването на добри ус-
ловия за работата на об-

ПК „Единство“, приятели, колеги и земляци

ХРИСТО ДИМИТРОВ
ХРИСТОВ

На 8 август т.г. нашият другар

НАВЪРШВА 85 ГОДИНИ!

Роден в Червен бряг, завършил висше иконо-
мическо образование, той отдава цялата си тру-
дова дейност като активен младежки, партиен,
стопански и административен деятел – родолю-
бец, активен участник в строителството на со-
циалистическа България, заслужил уважението
на широкия кръг от хората, работили с него.

Със своя организационен и житейски опит,
етичност, талант и човешки добродетели той
остава верен на социалистическия идеал.

На нашия другар, приятел и съмишленик и
на неговото семейство пожелаваме здраве,
късмет е дълголетие.

ЧЕСТИТ ЮБИЛЕЙ!
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Êàêâî (íå)ñâúðøè 47-îòî
Íàðîäíî ñúáðàíèå

Парламентът ще се запомни и с кабинет, свален с вот на
недоверие  за първи път от началото на демократичните
промени в България. Това се случи след като в началото на
юни лидерът на ИТН Слави Трифонов обяви във видеообръ-
щение, че партията му напуска коалицията заради  РС Ма-
кедония. По-късно шестима депутати напуснаха парламен-
тарната група и партията му. Министърът на спорта Радо-
стин Василев също се отцепи от ИТН. Това доведе до края
на управляващата коалиция.

След консултации президентът връчи първия проучвателен
мандат за съставяне на ново правителство в рамките на 47-ия
парламент на “Продължаваме Промяната”. Те обаче не успяха
да съберат подкрепа от поне 121 депутати и номинираният за
премиер Асен Василев върна неизпълнен проучвателния ман-
дат. ГЕРБ-СДС отказаха да вземат втория проучвателен мандат.

Последния, трети мандат държавният глава връчи на “БСП
за България”. Левицата обяви, че първо ще търси подкрепа за
програмата, след това ще са разговорите за структурата и съста-
ва на Министерския съвет. БСП и “Демократична България”
бяха на мнение, че кандидат-премиерът трябва да бъде излъчен
отново от ПП и предложиха Асен Василев. ПП поставиха
условие за приемането в пленарната зала на законопроекта за
противодействие на корупцията и за избора на Бойко Рашков
за председател на КПКОНПИ. Впоследствие времето стигна
законопроектът да бъде одобрен само на първо четене в ресор-
ната парламентарна комисия, но не и в пленарната зала.

От “БСП за България” положиха неимоверни усилия Бълга-
рия да има кабинет. Те поканиха на преговорите и напусналите
ИТН, както и депутатите, нечленуващи в парламентарна група.
Видео от среща на ПГ на ДБ в парламента, излъчена на живо,
стана повод за нов разлом между доскорошните партньори. В
ново видеообръщение Слави Трифонов обяви, че партията му
се оттегля от преговорите за нов кабинет. Няколко дни по-
късно “БСП за България” върна неизпълнен проучвателния
мандат, след като предложената от тях законодателна програма
за срок от шест месеца отпадна от дневния ред на НС.

Мнозинство, постигнато в името на по-доброто бъдеще
на страната и хората, се оказа крехко и за малко

Юлия КУЛИНСКА

ÁÑÏ ïîëîæè íåèìîâåðíè
óñèëèÿ çà ñúñòàâÿíåòî
íà êàáèíåò

Четвъртият за 2021 година
47 парламент вече е в истори-
ята след само 8 месеца живот.
Той беше открит на 3 декем-
ври м.г., а най-възрастният де-
путат д-р Силви Кирилов от
ИТН. Той обяви, че вярва в
младите, защото те носят нов
поглед, много енергия, свои
цели, идеали и очаквания.

След последните парламен-
тарни избори доверието на
избирателите спечелиха 7 ко-
алиции и партии - ПП, БСП,
ГЕРБ, ДПС, ИТН, ДБ и
“Възраждане”. Освен с рекор-
ден брой млади депутати 47-
ият парламент ще се запомни
и с най-младия в новата демо-
кратична ни история предсе-
дател - Никола Минчев /34 г./
от ПП.

Почти през цялото си
съществуване 47-ото НС оце-
ляваше на ръба на пропастта.
Мнозинство, постигнато в
името на по-доброто бъдеще
на страната и хората с без-
брой компомиси, се оказа
крехко и за малко. Депутати-
те се разцепиха на враждува-
щи лагери, нямаше диалог,
нито пък желание за разбира-
телство по ключови за държа-
вата въпроси.

В пленарната зала се вих-
реха цинизми, груби обиди,
лични нападки, ехидни подмя-
тания и обвинения в какви ли
не грехове. Словесните меле-
та бяха на косъм да се
превърнат във физичеса раз-
права, но, слава Богу, до кръв
не се стигна.

В политическите си декла-
рации в началото на новия
парламент лидерите на поли-
тическите сили се обединиха,
че на България е нужно
възможно най-скоро редовно
правителство, което да се
справи с настоящите здравна,
икономическа и политическа
криза.

БСП - гарант
за социалната

стабилност

Лидерът Корнелия Нинова
посочи приоритетите на леви-
цата - започване на истинската
промяна на сегашния модел на
управление, възстановяване на
държавността, равенството,
свободата и мира, превеждане
на държавата през кризите с
грижа за хора, проевропейска

външна политика и ускорено
приемане на Плана за възста-
новяване и устойчивост.

“Искаме да се погрижим за
хората и те да разберат, че
никой няма да бъде изоставен
сам в криза. Ще положим уси-
лия за съставянето на стабил-
но мнозинство и съставяне на
правителство. Може да разчи-
тате, че БСП сме разумни и
предвидими. Ще бъдем гарант
за социалната стабилност на
България”, подчерта в начало-
то Корнелия Нинова.

На 13 декември, след поч-
ти 7 месеца на политическа
нестабилност на фона на
здравна и икономическа кри-
за, новото редовно коалици-
онно правителство с премиер
Кирил Петков от ПП положи
клетва пред депутатите и за-
яви стремеж да бъде съставен
“А” отбор на България, който
да я изведе от кризите.

Едно от първите решения
на 47-ото Народно събрание
беше да наложи

мораториум
върху цените на ток,

парно и вода

от 16 декември 2021 г. до 31
март 2022 г., с което даде вре-
ме на кабинета да се ориенти-
ра в ситуацията и да предло-
жи решение.

47-я парламент обаче няма
да се запомни със значима за-
конодателна ефективност.
Причината за това бяха не са
само спънките и процедурни-
те хватки от опозицията, но и
липсата на опит на голяма част
от депутатите на ПП. Приети-
те закони не са кой знае колко,
голяма част от тях бяха по-
правки на стари, а за други
депутатите се активизираха
едва в последните седмици.

47-ото НС ще остане в ис-
торията с правителство,
просъществувало малко пове-
че от 7 месеца и с разделител-
ните линии в управляващата
коалиция по важни за държа-
вата въпроси. Депутатите ус-
пяха със закъснение да при-
емат бюджета за тази година.
Учудващо бе съгласието, кое-
то постигнаха партиите в пар-
ламента за неговата актуали-
зация няколко месеца по-
късно. Още повече, че това се
случи след като ИТН се изтег-
ли от коалицията и правител-
ството падна с една нова
странна коалиция между ИТН,
ГЕРБ, ДПС и “Въэзраждане”.

Поради настояване на
БСП с актуализацията на бю-
джета бяха заложени социал-
ни меркирекордните 2 млрд.
лв. Така бюджет 2022 г. се
превърна в най-социалния за
всички години на прехода - с
цели 22 млрд. лв. в полза на
увеличение на пенсиите, дохо-
дите, с енергийни помощи за
бизнеса и спасителни мерки

за цялото национално стопан-
ство.

В края на юни

шефът на НС
Никола Минчев

бе свален от поста

и се върна като редови депутат.
Председателският мандат

беше довършен от Мирослав
Иванов, който малко преди това
“оцеля” като зам.-председател на
НС. Нов титуляр така и не беше
избран. Освобождаването дове-

де до бурни протести на
привърженици пред сградата на
НС. Ръководството на БСП и ПГ
на партията участваха в протес-
тите и бяха посрещнати с ова-
ции.  Отстраняването на Мин-
чев бе последвано от на вота на
недоверие към МС и правител-
ството на Петков падна.

В тези размирните дни на
разправии и политически хаос,
премиерът Кирил Петков обяви,
че България отзовава 70 дипло-
мати и служители от посолство-
то на Руската федерация в Со-

фия. Това предизвика остра ре-
акция от страна на БСП. Лидерът
на партията Корнелия Нинова
обяви, че спират преговорите за
нов кабинет и ще ги подновят,
само ако Кирил Петков не е кан-
дидат за премиер. Тя поиска НС
да приеме решение външният
министър да отмени нотата за
експулсирането служителите на
руското посолство. От “БСП за
България” внесоха проектореше-
ние във връзка с казуса, което
обаче не беше разгледано в пле-
нарната зала.

Още в първия ден на война-
та в Украйна социалистите осъ-
диха военните действия и нару-
шаването на принципите на
международното право, но

левицата не подкрепи
санкции срещу Русия

На 4 май след петчасови де-
бати НС одобри оказването на
хуманитарна, финансова и ре-
монт на военна техника за Ук-
райна. И никакъв директен из-
нос на оръжие за Укрнайна.
Това не попречи обаче на пре-
зидента Радев и съветниците му
през цялото време да атакуват
Нинова с фалшиви доводи за
пряк износ на оръжие за воюва-
щата украинска страна.

На 24 юни парламентът прие
решение, внесено от “Демокра-
тична България”, с което прави-
телството получи мандат за вди-
гане на ветото за членство на
РСМ в ЕС. Решението на парла-
мента бе подкрепено от депута-
тите на ПП, ГЕРБ и ДПС. Усло-
вията в него са свързани с га-
рантиране вписването на бълга-
рите в конституцията на Север-
на Македония там, където са
споменати други народи, както
и на равноправна основа. Дру-
гото условие бе нищо в процеса
на присъединяване да не бъде
тълкувано като признание от
Република България на същест-
вуването на “македонски език”.

Поредният скандал се зави-
хри след като Конституцион-
ният съд обяви избора на за
шеф на КЕВР за противокон-
ституционен. Така комисията
остана без ръководител, а би-
товите потребители и бизнесът
се оказаха пред реалната опас-
ност да няма утвърдени цени
на тока, парното и ВиК от ав-
густ. Едно от последните реше-
ния на депутатите беше да
върнат на поста предишният
председател на КЕВР Иван
Иванов до избора на нов.

В крайна сметка и този пар-
ламент не успя да избере упра-
вител на БНБ след като нито
един от номинираните Андрей
Гюров от ПП и Любомир Кари-
мански от ИТН не събраха не-
обходимия брой гласове.

Управляващите обаче успя-
ха да прокарат през парламен-
та закриването на спецправосъ-
дието. С гласовете на ПП, БСП,
ИТН и ДБ беше дадена по-го-
ляма независимост на европей-
ските прокурори. Неизпълнена
обаче остана основната задача
на коалицията за предсрочно
отстраняване на главния про-
курор Иван Гешев.

Най-големият проблем оба-
че, който остана нерешен са
законодателните прочени в ре-
дица закони, за да започне ус-
вояването на парите по Плана
за възстановяване и развитие.
Така 47-я парламент остави
държавата без тези спасителни
13 млрд. евро в тежката криза,
която залива страната след вой-
ната в Украйна.
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“С нашето поведение през
последните 6 месеца и в пре-
дишните кратки парламенти,
ние показахме, че БСП е пар-
тия в прогрес, партия в разви-
тие, която заслужава доверие-
то не само на своите членове и
симпатизанти, а на всички ляво
мислещи хора в България”.
Това заяви заместник-предсе-
дателят на БСП Атанас Зафи-
ров в предаването “Денят за-
почва” на БНТ.

“На петъчното си заседа-
ние на Националния съвет
БСП даде старт на нашата
вътрешнопартийна процедура
по номинации и редене на
листи, която ще се осъществи
в много кратки срокове”, каза
Зафиров.

Той обясни, че водачите на
листите на практика се запаз-
ват, с леки промени, а левица-
та ще се яви на изборите като
коалиция “БСП за България”.
Очаква се скоро да бъдат под-
писани допълнителните спора-

зумения слиционните партнь-
ори за съвместно явяване на
изборите.

Атанас Зафиров посочи, че
намесата на президентската
институция в партията е факт,
като се е затвърдила тенденци-
ята, която се е забелязвала и в
предишните състави на слу-
жебните правителства, на
ръководни позиции да се по-
ставят хора от т.нар. “вътреш-
на опозиция” в БСП.

“Този път този процес е
прекалено отчетлив и демон-
стративен”, заяви зам.-предсе-
дателят на партията.

“Сегашното ръководство
има подкрепата на над 90% от
партийните органи и на огром-
на част от членската маса. Да
се говори за някакво противо-
поставяне е нелепо. Това го
показва и почти пълното мно-
зинство, с което Национални-
ят съвет прие позиция, с която
се разграничаваме от нашите
съпартийци в служебното пра-

вителство”. така отговори За-
фиров на внушението, изразе-
но от президента Радев, че има
разрив между ръководството и
членовете на партията.

“Всеки, който участва в
работата на служебното пра-
вителство, го прави в лично
качество. БСП няма никакво
отношение към този служебен
кабинет”, допълни Зафиров.

Той уточни, че участието
на членовете на БСП в слу-
жебния кабинет на практика
ги изключва от парламентар-
ната надпревара.

“Още един резонен въпрос:
като членове на НС на БСП,
гласували доброволно устава и
целите на партията, как тези
хора ще се включат в предиз-
борната ни кампания? Основ-
ната цел на една партия е да
печели избори и да участва във
властта, за да може да реализи-
ра своята програма,  Тоест тук

се получава една колизия”, ко-
ментира Зафиров.

Според него основната за-
дача на служебния кабинет е
да осигури прозрачността и
честността на изборите, а не
да се приемат стратегически
документи и да  се чертаят
далечни перспективи от каби-
нет, който има два или три
месеца живот.

Зафиров изрази надежда, че
кабинетът ще се справи с тази
своя основна задача, като
допълни: “За съжаление, пороч-
ните практики на купуването на
гласове все още не са прекрате-
ни и това изкривява вота. Оста-
на и изцяло машинното гласу-
ване, което подозирам, че ще
попречи на не малка част от
българските граждани да уп-
ражнят правото си на вот”.

Заместник-председателят
на БСП прогнозира, че Бълга-
рия още дълги години ще бъде

управлявана от коалиции и
диалогът трябва да продължи.

“Доказахме, че сме най-ди-
алогичната партия. Превър-
нахме се от партия, с която
никой не искаше да си говори
в такава, с която всеки иска да
си говори. Няма причина да
променяме този наш подход и
ще търсим съюзници навсякъ-
де. Разбира се, няма да рабо-
тим с ГЕРБ и ДПС”, уточни
Зафиров.

Като най-важната тема в
момента социалистът опреде-
ли осигуряването на енергий-
ната независимост на Бълга-
рия, която, според него, е
свързана и с темата за инфла-
цията. Зафиров посочи, че ос-
новните послания на БСП в
кампанията ще са за мир, бор-
ба с неравенствата, социална
справедливост и осигуряване-
то на  достоен живот и благо-
денствие на българския народ.

АТАНАС ЗАФИРОВ:

ÁÑÏ å ïàðòèÿ â ïðîãðåñ
Намесата на президента Радев във вътрешно-
партийния живот на БСП демонстративно
се затвърди с този служебен кабинет,
зам.-председател на БСП

ТАСКО ЕРМЕНКОВ:

Ðàäåâ äúëæè âñè÷êî íà
Íèíîâà è ñîöèàëèñòèòå
Ако нямаме редовни доставки на газ,
очаквайте срив на електроенергийната система,
предупреди енергийният експерт от БСП

“Изключително правомощие на пре-
зидента е да си назначава служебния ка-
бинет. В същото време, важно задълже-
ние на всеки партиен член, още повече на
членове на Националния съвет, е да спаз-
ват устава на БСП”.

Такъв коментар по отношение на
тримата служебни министри от БСП
направи членът на Изпълнителното бюро
на партията Таско Ерменков в предава-
нето “Офанзива” по Nova News.

Той подчерта, че в устава на парти-
ята изрично е записано: когато има
предложение за министри, те трябва
да бъдат утвърдени от Националния
съвет. Ерменков обясни, че там не е
записано служебни или не служебни
министри и затова участието на три-
мата министри и други членове на
партията в служебното правителство,

е “явно  нарушение на устава”.
“В момента сме в ситуация, в която

социалисти уволняват социалисти, чле-
нуващи дори в една и съща партийна
организация. С какво помага това разде-
ляне на едни социалисти и на други со-
циалисти?”, коментира Таско Ерменков
по отношение на служебния кабинет.

Според него в момента има опити
да бъде разделена БСП. “Тези опити
няма да успеят. Тя е на 131 години  и
продължава да съществува, въпреки
всички опити, да бъде приключено с
нея”, категоричен бе той.

Таско Ерменков бе категоричен, че
“тази президентска двойка нямаше да бъде
избрана без гласовете на БСП”. Според
него когато Румен Радев беше номини-
ран, даже наложен за кандидат на члено-
вете на партията, за президент от Корне-

лия Нинова, за него нищо не се знаеше в
обществото. Благодарение на активната
работа на социалистите, той стана изве-
стен и бе избран”, припомни Ерменков.

“Едно от верните неща, които прези-
дентът каза във връзка с наследството на
правителството, е ситуацията в енерге-
тиката. Там положението не е никак ро-
зово”, смята социалистът.

По неговите думи, ако не разберем,
че газ може да има навсякъде, но първо,
той трябва да стигне до България и вто-
ро, трябва да бъде на поносима цена,
нещата не само ще вървят към апока-
липсис, а тепърва можем да разберем
какво означава студено и тъмно.

“Ако нямаме газ, което означава, че
топлофикациите няма да могат да рабо-
тят и хората няма да има с какво да се
отопляват, освен на електроенергия, ние

не само, че можем да имаме режим на
тока, но може да имаме срив на електро-
енергийната системаФ, обясни енергий-
ният експерт от БСП.

Според него всеки търг за доставки
на газ, който не изключва потенциални
доставчици, е полезен, ако целта е търсе-
не на най-изгодните и най-оптималните
условия за неговата доставка. Ерменков
обясни, че и в момента получаваме газ
от ГАЗПРОМ, но през посредници и
плащаме огромни комисионни, което
оскъпява синьото гориво.

“Успех за партията на изборите ще
бъде това, ако хората разберат, че гласу-
вайки за БСП, не гласуват за ръководст-
вото на партията, за президента или за
някой друг, а гласуват за едно социално
бъдеще, доказано от нашата политика”,
каза в заключение Таско Ерменков.
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Над 90 автори от България и живе-
ещи в чужбина българи са участвали в
петото издание на поетичния конкурс
“Лъчезарни сонети” на името на голе-
мия поет Лъчезар Станчев, организи-
ран от община Вършец и фондация
“Лъчезар Станчев”, съобщи на церемо-
ния във Вършец председателят на жу-
рито, поетесата Кристин Димитрова.

Първа награда с грамота и премия
от 300 лева от община Вършец е присъ-
дена на Нели Станева за “Втори емиг-
рантски сонет”, а втора награда с пре-
мия от 100 лева - на Валери Станков за
“Безсмислен сонет”, съобщи БТА.

Отличия с грамоти и книги са по-
лучили Милчо Петров с “Влакът към
детството” и Цветелина Маринова
със “Сонет за любовта”. Осемнаде-
сет подбрани произведения от всички
изпратени сонети, участвали в кон-
курса, са включени в малък сборник
“Лъчезарни сонети 2022”, издаден от

Орлин Горанов пее
в „Мamma mia!”
в Белоградчик
и на езерото Панчарево

Орлин Горанов ще участва в про-
чутия мюзикъл “Мamma mia!” от
Бени Андершон и Бьорн Улвеус, режи-
сьор Пламен Карталов, на фестива-
лите на Софийската опера “Опера на
върховете” в Белоградчик и “Музи на
водата” на езерото Панчарево. Ди-
ректорът на Националната опера
получи специално разрешение от ав-
торите на мюзикъла да разработи
своя концепция за спектакъла и да
предложим друга театрална интер-
претация на великите песни на
“АББА”, което определи големия ус-
пех на “Мamma mia!” на българска
сцена, посочват от операта. Орлин
Горанов участва в спектаклите на
мюзикъла в Белоградчик на 18, 19, 20
и 21 август. Негови партньори ще
бъдат Весела Делчева, Людмила Коза-
рева, Деница Шопова, Еделина Кънева,
Яница Маслинкова, Александър Геор-
гиев, Георги Арсов, Николай Павлов,
Радослав Владимиров, Боян Арсов,
Георги Джанов, Пламен Гранжан и
др. талантливи актьори. Спектакли-
те на езерото Панчарево са на 1, 2,
3 и 4 септември.

НА ТОЗИ ДЕН СА РОДЕНИ

¿À≈ —¿Õƒ⁄– ¡¿À ¿Õ— »,
ˆËÍÓ‚ ‡ÚËÒÚ
Ã¿–»fl Õ≈ƒ Œ¬¿,
ÏÓ‰Ì‡ ‰ËÁ‡ÈÌÂÍ‡
Õ» ŒÀ¿… œŒÀfl Œ¬, ÂÊËÒ¸Ó
Œ–À»Õ √Œ–¿ÕŒ¬, ÂÒÚ‡‰ÂÌ
Ë ÓÔÂÂÌ ÔÂ‚Âˆ
—≈—»À  ¿–¿“¿Õ◊≈¬¿,
ÚÂÌËÒËÒÚÍ‡

НАКРАТКО

„Моцарт се забавлява
с Бродуей” във Варна

Музикалния спектакъл “Моцарт
се забавлява с Бродуей” със сценари-
стка и режисьорка Цвета Христофо-
ру представя Варненската опера на
9 август от 21 ч. на “Лятна сцена зад
театъра”. Солисти са Андриана Йор-
данова (сопран), Мария Павлова (со-
пран), Цвета Христофору (мецосо-
пран), Пламен Райков (тенор), Иво
Йорданов (баритон). На пианото -
Жанета Бенун, Стефан Бояджиев. В
програмата - арии и дуети от опе-
рите “Така правят всички” и “Сват-
бата на Фигаро” от Моцарт и му-
зикални номера от мюзикълите “Фан-
томът на операта” от А. Л. Уебър,
“Моята прекрасна лейди” от
Фр. Лоу, “Целуни ме Кейт” от К.
Портър, “Уестсайдска история” от
Л. Бърнстейн и др.

СНИМКА СОФИЙСКА ОПЕРА И БАЛЕТ

СНИМКА ДО - ВАРНА

Цвета Христофору

Âðú÷èõà íàãðàäèòå
„Ëú÷åçàð Ñòàí÷åâ”

СНИМКА ФОНДАЦИЯ “ЛЪЧЕЗАР СТАНЧЕВ”

В петото издание
на конкурса за
сонет са участвали
над 90 автори
от България
и чужбина

кметът на Вършец Иван Лазаров. Той
припомни, че авторът на текста на
песента “Усмивката” Лъчезар Станчев
е родом от Вършец и местната общи-
на организира в негова чест поетич-
ния конкурс “Лъчезарни сонети”, се
казва още в информация на БТА.

Журито в състав Кристин Димит-
рова, Атанас Капралов и проф. Миле-
на Станчева - дъщеря на Лъчезар Стан-
чев, е било много затруднено при оп-
ределяне на най-добрите сонети. Всеки
от състава на журито е чел произведе-
нията, без да знае кой ги е писал и едва
след като са били определени най-доб-
рите сонети, е научил имената на авто-
рите им. Кристин Димитрова съобщи,
че в тазгодишното издание на конкурса
има не само повече автори и сонети,
но и много повече теми. Основна тема
е любовта, но се появяват и сюжети за
емигрантството, за отчаянието от дей-
ствителността, има иронични сонети,
петраркови сонети и т.н.

Участниците в церемонията чуха
записи на стихове на Лъчезар Стан-
чев, рецитирани от самия него, и спо-
мени на Валери Петров за Лъчезар
Станчев.

Поетичният конкурс е част от
Празника на курорта, минералната
вода и Балкана, който се отбелязва
през юли и август във Вършец с много
културни и спортни прояви.

фондация “Лъчезар Станчев за по-
езия”, съобщи БНР.

“Радващо е, че с всяка следваща
година броят на авторите и на сонети-
те расте. Конкурсът се разширява и
по брой на произведенията, и географ-
ски - за тазгодишното, пето издание са
изпратени сонети от творци от цялата
страна и от автори от чужбина”, заяви

Òâîðáè íà Äîðà Êúí÷åâà ïðåäñòàâÿ
ãàëåðèÿ „Äå÷êî Óçóíîâ” â Ñîôèÿ

Програмата “Поколе-
ния” представя ученици на
Дечко Узунов. Утвърдени
художници, някои от които

томври в галерията на бул.
“Драган Цанков” 24, ж.к.
“Изгрев” в София.

Художничката Дора

Кънчева (1926-2013) е една
от видните ученици на го-
лемия творец. Важен спо-
мен за това каква е тя като
личност и автор пази изку-
ствоведът проф. Марин
Добрев, който споделя:
“Всеки ден, в който стоеше
с четка пред статива, за нея
бе празник. Живописта й
провокира със звучната си
цветност и експресивност,
с излъчващото се удоволст-
вие от творението, с мла-
дежката си откровеност и
мъдростта на посланията.
Обсебилата я страст към
живописта определяше ней-
ните пътища към природа-
та, към изкуството и към
живота. (...) Рисуваше, до-
като ръката й можеше да

вече са приключили своя
творчески и житейски път.
За тях разказът остава само
през погледа на историци-
те на изкуството, през тех-
ните творби, архиви и спо-
мени. Изложбата “Дора
Кънчева. Моите пътища” е
съвместен проект на Худо-
жествената галерия “Дечко
Узунов” - филиал на Софий-
ската градска художестве-
на галерия, и Художестве-
ната галерия в Стара Заго-
ра, с подкрепата на Худо-
жествената галерия в Ка-
занлък и Регионалния исто-
рически музей в София. Тя
може да се разгледа до ок-

държи четка. Една от по-
следните си картини тя на-
рече “Легенда за живата
вода”. Това заглавие е сво-
еобразна метафора за
същинското й присъствие в
изкуството.”

Завършила образовани-
ето си в началото на 50-те
години на ХХ в., Дора
Кънчева излиза от Художе-
ствената академия в София,
обогатена от уроците на
Дечко Узунов. Уроци, кои-
то не само спомагат разви-
тието й в изкуството, но й
дават възможност да върви
уверено по пътя на живота.

В експозицията “Дора
Кънчева. Моите пътища” са
показани избрани пейзажи,
представящи творчеството
на авторката и нейното не-
уморно движение в търсе-
не на сюжети. Водещото в
платната е изобразеното
място. Пристанища, пазари
(“Пейзаж - Созопол”, “Вар-
на - пазара”), някое друго
кътче на София, Мелник,
Казанлък, Гоце Делчев или
с. Шишковци ни показват
само малка част от места-
та, които художничката е
посетила. А смесицата от
цветове и форми върху ху-
дожествената повърхност
ни предава и емоциите на
Дора Кънчева, които
“продължават да трептят” и
през времето.
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Œ“√Œ¬Œ–» Õ¿  –⁄—“Œ—ÀŒ¬»÷¿“¿

Œ“ ¡–Œ… 151

-  ‡Í‚Ó Ô‡‚ˇÚ

Ì‡È-‰Ó·Â

·ÎÓÌ‰ËÌÍËÚÂ

Á‡ ‚Â˜Âˇ?

- –ÂÁÂ‚‡ˆËË...

¬ŒƒŒ–¿¬ÕŒ: œÂÌÂÎÓÔ‡. ¿Ô‡‡Ú. Õ‡ÏÂÍ.
“‡‚‡. ¿Ì‡ /"¿Ì‡  ‡ÂÌËÌ‡"/. œÓ‚Ó‰.  ËÌ‡. ¿‚‡Î.
¬‡Ì.  ÓÌÂ. "Œ‡ÎÓ". ◊Â. " ‡ÎÂ". —Ú‡Ì. ŒÔÂÂÚ‡.
Œ‚ÂÌ. "“¿". ¿ÔÂÎ‡. —Í‡Î‡. ¡‡ÍÂÓ /’ÓÒÂ/. —Í‡-
ÍË /√ÂÚ‡/.  ÓÏÂÚ‡. ¿Î‡Ë /Õ‡‰ËÌ/. ¿‰. "–ËÚ‡".
¿ÎËÎË. ¿ÍË / ÓÈÚÓ/. ƒËÌË. "¿Ú‡Ë". »‡Í. "√‡".
"¿‚‡Î‡". ¿‚. ΔÛ. ÕÂ. "»‰Â ÎË?". Œ‡ÍÛÎ. ÕÓÏÂ-
‡. ¿·‡ÌÓ /œËÂÚÓ/. ÕËÔÂÎË. ¿Ó·‡. ŒÚ. ŒÌ‡.
"¿ÌÂÎË". ≈.  ÓÒ‡.  ‡ÌË. √‡Ï. –Û /ÀËÓÌÂÎ/.
¡ËÚË. »Ì‡ÚË. ÕÂÏÓ /" ‡ÔËÚ‡Ì ÕÂÏÓ"/. ¿ÎÓ.
¿ÌÂÚÓÎ. ÿËÌÂÎ. ÀÓÍ‡ÚÓË.

Œ“¬≈—ÕŒ: ‘ÂÌÓ‚Â. ¿·ÓË„ÂÌË. ŒÂ¯. "Õ‡-
‚‡Ó". ¿ÏËÌ‡. ŒÔÓÒÛÏË. ƒÂÏÓÌ. œ‡ÍÂÚË. »ÏÂ-
Ì‡. ŒÕ. ÀÂ‰.  ÂÔÂÚ‡. ¿‰ÂÎ‡. “ÓÍ.  ‡Â‡ /–‡Ù‡-
ÂÎ/. ¿‚ÂË.  ‡Î.  ÓÎÂÎÓ. "¿Ú‡Î‡". ¿ËÎ. Ã‡ÚË-
ÌÂÚ‡. ¿Î ¿ÎË. "¿Ì‡ÚÓÎ". "¿ÌÂ". "— ÎË‡". ¿ÂÌË.
À‡‚‡. —Í‡ÎË. Œ·ÓÎË. "¿ ". œ‡. ŒÚÓÍ‡Ë. ¿‡·Ë.
»Õ¿. ƒ‡. ¿‡‚‡ÍË. »‚‡Ì‡. √ÌÂÚ. –‡‚‡ÌÂÎË /
‘‡·ËˆËÓ/. ¿.  Ó. ≈‡ÚÓ.  ‡Ì‡Î. "Õ‡...". ¿Í‡-
ÊÛ. Œ‡ÚÓ. “‡ÎÓÌ. –‡‰ËÍÛÎËÚ. ÃËÎË.

АНАТОЛИЙ СТАНКУЛОВ
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ТЕЛЕЦ

Ще ви бъде неприятно да
разговаряте на дадена
тема, но любимият човек
ще я повдига.

ОВЕН

Не е най-подходящото
време за споделяне на нови
предложения или за от-
чет пред началника.

21 март - 20 април

21 април - 21 май

БЛИЗНАЦИ

Всичко необичайно лесно
привлича вниманието ви.
Не може да се каже, че
успявате във важното.

22 май - 21 юни

РАК

Вероятни са интересни
предложения, покана в
нова компания, както и
захващането с нещо опас-
но.

22 юни - 23 юли

ЛЪВ

Денят е благоприятен за
отдих. Искате да се скри-
ете от хората, да се уса-
мотите. Направете го.

23 юли - 23 август

ДЕВА

Хич не ви се стои на едно
място. Време е да призна-
ете, че не знаете как да се
справите.

24 август - 23 септември

ВЕЗНИ

Ще ви зарадва перспекти-
вата за увеличаване на
паричните постъпления,
защото го заслужавате.

24 септември - 23 октомври

СКОРПИОН

Направили сте всичко по
силите ви. И знаете, че не
бихте могли да направите
нищо повече.

24 октомври - 22 ноември

СТРЕЛЕЦ

Започнете деня с реализа-
ция на свежа идея. Дори
да е глупаво или наивно,
ще ви вдъхнови.

23 ноември - 21 декември

22 декември - 20 януари

КОЗИРОГ

Денят е свързан с възмож-
ност да намерите достой-
но и изгодно приложение
на своите таланти.

21 януари - 19 февруари

РИБИ

Този ден може да бъде
свързан с трудности и
загуби, но имате шанс да
ги минимизирате.

20 февруари - 20 март

ВОДОЛЕЙ

Какво може да бъде по-
приятно от хубава вечер в
добра компания? Очаква
ви точно днес.

ХОРОСКОП

ВТОРНИК СРЯДА ЧЕТВЪРТЪКДНЕС

ПРЕДИМНО СЛЪНЧЕВО

32
o

С

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

ПРЕДИМНО СЛЪНЧЕВО

32
o

С

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

ГРЪМОТЕВИЦИ

29
o

С

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

КРАТЪК ДЪЖД

28
o

С

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

00.20 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò
¡—“¬î /Ô/

01.30 ƒÓÍÛÏÂÌÚ‡ÎÂÌ ÙËÎÏ
02.25 ìÀˇ‚‡ ÔÓÎËÚËÍ‡î /Ô/
03.20 ì«‡ ËÒÚÓËˇÚ‡ Ò‚Ó·Ó‰-

ÌÓî /Ô/
04.15 ìƒÛÏ‡Ú‡ Â ‚‡¯‡î /Ô/
05.15 ì¿ÌÚË‰ÓÚî /Ô/
05.40 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò

¡—“¬î /Ô/
06.50 ÃÛÁËÍ‡ÎÂÌ ‡ÌÚ‡ÍÚ
07.20 ì¿ÌÚË‰ÓÚî /Ô/
07.45 ìƒËÒÍÛÒËÓÌÂÌ ÍÎÛ·î /Ô/
08.45 “¬ Ô‡Á‡
09.00 ìŒ·˘ÂÒÚ‚Ó Ë ÍÛÎÚÛ‡î

/Ô/
10.00 “¬ Ô‡Á‡
10.15 ì¿ÍÚÛ‡ÎÌÓ ÓÚ ‰ÂÌˇî /Ô/
11.00 “¬ Ô‡Á‡
11.15 ÃÛÁËÍ‡ÎÂÌ ‡ÌÚ‡ÍÚ
12.00 ì’Û·‡‚‡ ÒË, Ú‡ÚÍÓ‚ËÌÓî
12.30 “¬ Ô‡Á‡
12.45 ì—ÚÛ‰ËÓ »ÍÓÌÓÏËÍ‡î /Ô/
13.45 “¬ Ô‡Á‡
14.00 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò

¡—“¬î
15.10 “¬ Ô‡Á‡
15.30 ÕÓ‚ËÌË
16.00 ƒÓÍÛÏÂÌÚ‡ÎÂÌ ÙËÎÏ
16.30 ìƒÛÏ‡Ú‡ Â ‚‡¯‡î - ÓÚ-

ÍËÚ‡ ÎËÌËˇ
17.30 “¬ Ô‡Á‡
17.45 ÃÛÁËÍ‡ÎÂÌ ‡ÌÚ‡ÍÚ
18.10 “¬ Ô‡Á‡
18.30 ÕÓ‚ËÌË. ˆÂÌÚ‡ÎÌ‡ ÂÏË-

ÒËˇ
19.15 ì¿ÍÚÛ‡ÎÌÓ ÓÚ ‰ÂÌˇî
20.00 ìƒËÒÍÛÒËÓÌÂÌ ÍÎÛ·î
21.00 ì«‡ ËÒÚÓËˇÚ‡ Ò‚Ó·Ó‰-

ÌÓî /Ô/
22.00 ÕÓ‚ËÌË - ˆÂÌÚ‡ÎÌ‡

ÂÏËÒËˇ /Ô/
22.30 ì¿ÍÚÛ‡ÎÌÓ ÓÚ ‰ÂÌˇî /Ô/
23.05 ìƒËÒÍÛÒËÓÌÂÌ ÍÎÛ·î /Ô/

ПРАВОСЛАВЕН КАЛЕНДАРСКРЪБНИ ВЕСТИ

—‚. ≈ÏËÎË‡Ì »ÁÔÓ‚Â‰ÌËÍ ÔÂÍ‡‡Î ÔÂÚ „Ó‰ËÌË ‚
ËÁ„Ì‡ÌËÂ Ë ÛÏˇÎ Í‡ÚÓ ËÁ„Ì‡ÌËÍ

≈ÏËÎË‡Ì ·ËÎ ÂÔËÒÍÓÔ ‚ „.  ËÁËÍ, ‚˙‚
‚ÂÏÂÚÓ Ì‡ ËÍÓÌÓ·ÓÂˆ‡ ËÏÔÂ‡ÚÓ À˙‚
¿ÏÂÌÂˆ. œÓÌÂÊÂ ÌÂ ËÒÍ‡Î ‰‡ ÒÂ ÔÓ‰˜ËÌË
Ì‡ ˆ‡ÒÍ‡Ú‡ Á‡ÔÓ‚Â‰ ‰‡ ËÁı‚˙ÎË Ò‚.
ËÍÓÌË ÓÚ ˆ˙Í‚ËÚÂ, ÚÓÈ ·ËÎ Ô‡ÚÂÌ Ì‡
Á‡ÚÓ˜ÂÌËÂ Á‡Â‰ÌÓ Ò ‰Û„Ë Ô‡‚ÓÒÎ‡‚ÌË
ÂÔËÒÍÓÔË. Õ‡ Û‚Â˘‡ÌËˇÚ‡ ÓÚ ÒÚ‡Ì‡ Ì‡
ËÏÔÂ‡ÚÓ‡ ‰‡ ÓÒ˙‰Ë ÔÓ˜ËÚ‡ÌÂÚÓ Ì‡ ËÍÓ-
ÌËÚÂ, Ò‚. ≈ÏËÎË‡Ì ÓÚ„Ó‚ÓËÎ: ì¿ÍÓ ÚÓˇ
‚˙ÔÓÒ Â ˆ˙ÍÓ‚ÂÌ, Í‡ÍÚÓ Ò‡Ï „Ó‚ÓË¯,
ÚÓ ÌÂÍ‡ ÒÂ ËÁÒÎÂ‰‚‡ ÒÔÓÂ‰ Ó·Ë˜‡ˇ ‚
÷˙Í‚‡Ú‡! ŒÚ ÒÚ‡Ó ‚ÂÏÂ ˆ˙ÍÓ‚ÌËÚÂ
‚˙ÔÓÒË ÒÂ ËÁÒÎÂ‰‚‡Ú ‚ ˆ˙Í‚ËÚÂ, ‡ ÌÂ ‚
ˆ‡ÒÍËÚÂ Ô‡Î‡ÚË.î

¬ ËÁ„Ì‡ÌËÂ ÚÓÈ ÔÂÍ‡‡Î ÔÂÚ „Ó‰ËÌË
Ë ËÁÚ˙ÔˇÎ ÏÌÓ„Ó Ï˙ÍË Ë ÛÌËÊÂÌËˇ Á‡‡-
‰Ë ’ËÒÚ‡. ”ÏˇÎ Í‡ÚÓ ËÁ„Ì‡ÌËÍ ‚ 820 „.

—‚ÂÚË ÃËÓÌ ◊Û‰ÓÚ‚ÓÂˆ ÓÚÏËÌ‡Î ÔË √ÓÒÔÓ‰‡,
ÍÓ„‡ÚÓ ·ËÎ ÒÚÓ„Ó‰Ë¯ÂÌ ÒÚ‡Âˆ

—‚ÂÚË ÃËÓÌ ÒÂ Ó‰ËÎ Ì‡ ÓÒÚÓ‚  ËÚ, Ú‡Ï ÔÓÎÛ-
˜ËÎ Ë ‚˙ÁÔËÚ‡ÌËÂÚÓ ÒË. “ÓÈ ÒÂ ÓÊÂÌËÎ Ó˘Â Ú‚˙‰Â
ÏÎ‡‰. ÕÂ„Ó‚ÓÚÓ „Î‡‚ÌÓ Á‡ÌˇÚËÂ ·ËÎÓ ÁÂÏÂ‰ÂÎËÂÚÓ, ÔË

÷˙Í‚‡Ú‡ ÔÓ˜ËÚ‡ Ì‡ 8 ‡‚„ÛÒÚ —‚. ≈ÏËÎË‡Ì, ÂÔ.  ËÁË˜ÂÒÍË, ËÁÔÓ‚Â‰ÌËÍ. —‚. ÃËÓÌ, ÂÔ.  ËÚÒÍË, ˜Û‰ÓÚ‚ÓÂˆ.
—‚. “ÂÌ‰‡ÙËÎ «‡„ÓÒÍË (‚Â˜ÂÚ‡ ‚Â˜ÂÌˇ Ò ÃÓÎÂ·ÂÌ Í‡ÌÓÌ Ì‡ œÂÒ‚ÂÚ‡ ¡Ó„ÓÓ‰Ëˆ‡)

ÍÓÂÚÓ, ËÁÍ‡‚‡ÈÍË Ò‚Óˇ ıÎˇ· ìÒ ÔÓÚ Ì‡ ÎËˆÂÚÓ ÒËî,
Ò‚ÂÚË ÃËÓÌ ı‡ÌÂÎ ÌÂ Ò‡ÏÓ ÒÂ·Â ÒË, ÌÓ Ë ‰Û„ËÚÂ,

Í‡ÚÓ ‡Á‰‡‚‡Î Ì‡ ·Â‰ÌËÚÂ ÓÚ ÚÓ‚‡, ÍÓ-
ÂÚÓ ÔË‰Ó·Ë‚‡Î. «‡‡‰Ë ÚÂÁË ÌÂ„Ó‚Ë
ÚÛ‰Ó‚Â, √ÓÒÔÓ‰ ·Î‡„ÓÒÎÓ‚ËÎ Ò‚ÂÚË
ÃËÓÌ: Ì‡ ‡ÁÏÂËÚÂ Ì‡ ÌÂ„Ó‚‡Ú‡ ÏË-
ÎÓÒÚËÌˇ Ò˙ÓÚ‚ÂÚÒÚ‚‡ÎË Ë ÌÂ„Ó‚ËÚÂ ‰Ó-
·Ë‚Ë.

«‡‡‰Ë Ò‚Óˇ ‰Ó·Ó‰ÂÚÂÎÂÌ ÊË‚ÓÚ
Ò‚ÂÚË ÃËÓÌ ·ËÎ ÔÓÒ‚ÂÚÂÌ Á‡ ÔÂÁ‚Ë-
ÚÂ. ¬ ÚÓÁË Ò‡Ì ÚÓÈ Â‚ÌÓÒÚÌÓ ÔÓÛ˜‡-
‚‡Î Ò‚ÓÂÚÓ Ô‡ÒÚ‚Ó ‚ Ò‚ÂÚËˇ ıËÒÚËˇÌ-
ÒÍË ÊË‚ÓÚ, ‡ ÔÓ ‚ÂÏÂ Ì‡ „ÓÌÂÌËˇÚ‡,
ÍÓËÚÓ ‚˙Á·Û‰ËÎ ÌÂ˜ÂÒÚË‚ËˇÚ ˆ‡ ƒÂ-
ˆËÈ, „ÓÂ˘Ó „Ë Û·ÂÊ‰‡‚‡Î ‰‡ ÔÓÌ‡ÒˇÚ
Ú‚˙‰Ó ÒÚ‡‰‡ÌËˇÚ‡.  Ó„‡ÚÓ, Á‡Â‰ÌÓ
Ò˙Ò ÒÏ˙ÚÚ‡ Ì‡ ƒÂˆËÈ, ÒÂ ÔÂÍ‡ÚËÎÓ
Ë „ÓÌÂÌËÂÚÓ, Ò‚ÂÚË ÃËÓÌ ·ËÎ ‚˙Á‚Â-
‰ÂÌ Ì‡ ÂÔËÒÍÓÔÒÍËˇ ÔÂÒÚÓÎ.

 ‡ÚÓ ÒÚ‡Ì‡Î ÂÔËÒÍÓÔ, ÚÓÈ ÛÒÚ‡ÌÓ-
‚ËÎ Ô‡ÁÌÛ‚‡ÌÂÚÓ Ì‡ Ô‡ÏÂÚÚ‡ Ì‡ Ò‚Â-

ÚËÚÂ Ï˙˜ÂÌËˆË, ÍÓËÚÓ ÔÓ ‚ÂÏÂ Ì‡ „ÓÌÂÌËÂÚÓ ÔÓÒÚ‡-
‰‡ÎË Á‡ ’ËÒÚ‡, ËÁ‚˙¯ËÎ Ë ÏÌÓ„Ó ˜Û‰ÂÒ‡ Ë ‰Û„Ë
‰Ë‚ÌË ‰ÂÎ‡. —‚ÂÚË ÃËÓÌ ÓÚÏËÌ‡Î ÔË √ÓÒÔÓ‰‡, ÍÓ„‡-
ÚÓ ·ËÎ ÒÚÓ„Ó‰Ë¯ÂÌ ÒÚ‡Âˆ, ÒÎÂ‰ Í‡ÚÓ ÔÓÒ‚ÂÚËÎ ˆÂÎËˇ
ÒË ÊË‚ÓÚ Ì‡ ¡Ó„‡, ˜ÂÁ ËÁÔ˙ÎÌÂÌËÂÚÓ Ì‡ ÕÂ„Ó‚ËÚÂ
Ò‚ÂÚË Á‡ÔÓ‚Â‰Ë.

06.00 ì¬‡Í‡ÌˆËˇÚ‡ Ì‡ ÀËÎËî -
‰ÂÚÒÍË Ú‚ ÙËÎÏ /4 ÂÔ/Ô/

06.55 ƒÂÌˇÚ Á‡ÔÓ˜‚‡
09.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
09.10 ìœËÍÎ˛˜ÂÌËˇÚ‡ Ì‡ ÏÎ‡-

‰Ëˇ Ã‡ÍÓ œÓÎÓî - ‡ÌË-
Ï‡ˆËÓÌÂÌ ÙËÎÏ

10.00 ì¬‡Í‡ÌˆËˇÚ‡ Ì‡ ÀËÎËî -
‰ÂÚÒÍË Ú‚ ÙËÎÏ /5 ÂÔ./

10.55 ì ÓÈ ÁÌ‡Â ÓÚ„Ó‚Ó‡ -
Ò‚ÂÚ˙Ú, ‚ ÍÓÈÚÓ ÊË‚ÂÂÏî
- ‰ÓÍ. ÔÓÂ‰Ëˆ‡

11.10 ìƒË‚Ëˇ ‘‡ÌÍ ‚  ‡ÎË-
ÙÓÌËˇî - ‰ÓÍ. ÙËÎÏ
/1 ÂÔ./Ô/

12.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
12.35 ÕÓ‚ËÌË Ì‡ ÚÛÒÍË ÂÁËÍ
13.00 ìÕ‡ „‡ÌËˆ‡Ú‡î - Ú‚ ÙËÎÏ

/3 ÂÔËÁÓ‰/Ô/
14.00 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
14.15 ìœËÌˆÂÒ‡ ÀËÎËÙÂÂî -

‡ÌËÏ‡ˆËÓÌÂÌ ÙËÎÏ
14.30 ìœËÍÎ˛˜ÂÌËˇÚ‡ Ì‡ ÏÎ‡-

‰Ëˇ Ã‡ÍÓ œÓÎÓî - ‡ÌË-
Ï‡ˆËÓÌÂÌ ÙËÎÏ

15.00 ì–‡Ì˜ÓÚÓ ì’‡ÚÎÂÌ‰î - Ú‚
ÙËÎÏ /8 ÂÔËÁÓ‰/

15.45 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
16.00 ¡˙ÁÓ, ÎÂÒÌÓ, ‚ÍÛÒÌÓ /Ô/
16.30 ì ÎËÌËÍ‡ Ì‡ ÚÂÚËˇ ÂÚ‡Êî

- Ú‚ ÙËÎÏ
17.00 ŒÎÚ‡ËÚÂ Ì‡ ¡˙Î„‡Ëˇ
17.10 ìƒË‚Ëˇ ‘‡ÌÍ ‚  ‡ÎË-

ÙÓÌËˇî - ‰ÓÍ. ÙËÎÏ
/2 ÂÔ./

18.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
18.30 Œ˘Â ÓÚ ‰ÂÌˇ
19.00 ìÕ‡ „‡ÌËˆ‡Ú‡î 4 ÂÔ.
20.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
20.45 —ÔÓÚÌË ÌÓ‚ËÌË
21.00 ì◊ÂÌ„ÂÚ‡Ú‡ ÓÚ œËˆÓÙ‡Î-

ÍÓÌÂî 5 ÂÔ. (14)
23.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
23.25 ì√ÓÒÔÓÊ‡ ’‡È‰î - Ë„‡-

ÎÂÌ ÙËÎÏ
01.05 ì◊ÂÌ„ÂÚ‡Ú‡ ÓÚ œËˆÓÙ‡Î-

ÍÓÌÂî - Ú‚ ÙËÎÏ /5 ÂÔ./
02.55 ¡‡Á‰Ë /ËÁ·‡ÌÓ/Ô/
03.25 ŒÎÚ‡ËÚÂ Ì‡ ¡˙Î„‡Ëˇ
03.40 ì–‡Ì˜ÓÚÓ ì’‡ÚÎÂÌ‰î - Ú‚

ÙËÎÏ /8 ÂÔËÁÓ‰/Ô/
04.25 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
05.10 Œ˘Â ÓÚ ‰ÂÌˇ

06.00 ì“‡ÌÒÙÓÏ˙Ò: ¿Í‡‰Â-
ÏËˇ –ÂÒÍ˛ ¡ÓÚÒî - ‡ÌË-
Ï‡ˆËˇ, ÒÂË‡Î, ÂÔ.23

06.30 ìÀËˆÂ ‚ ÎËˆÂî /Ô./ -
ÔÛ·ÎËˆËÒÚË˜ÌÓ ÔÂ‰‡‚‡-
ÌÂ

07.00 ì“‡ÁË ÒÛÚËÌî - ËÌÙÓ-
Ï‡ˆËÓÌÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ

09.30 ìœÂ‰Ë Ó·Â‰î /Ì‡È-‰Ó·-
ÓÚÓ/ - ÚÓÍ¯ÓÛ

12.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - Ó·Â‰Ì‡
ÂÏËÒËˇ

12.35 ì ÓÏËˆËÚÂ Ë ÔËˇÚÂÎËî
/Ô./ - ÍÓÏÂ‰ËÈÌÓ ¯ÓÛ

13.20 ì—Ú‡ÌË ·Ó„‡Úî /Ô./ - ÍÛËÁ
¯ÓÛ

14.20 ìœÓ-Í˙ÒÌÓÚÓ ¯ÓÛ Ì‡ ÕË-
ÍÓÎ‡ÓÒ ÷ËÚËË‰ËÒî /Ô./

15.00 ìÀÂÍ‡ ‚ ÔÎ‡ÌËÌ‡Ú‡î -
ÒÂË‡Î, Ò.14 ÂÔ.3

16.00 œÂÏËÂ‡: ìŒ·Â˘‡ÌËÂî -
ÒÂË‡Î, Ò.4

17.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ
17.30 ìÀËˆÂ ‚ ÎËˆÂî - ÔÛ·ÎËˆË-

ÒÚË˜ÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ
18.00 ì—Ú‡ÌË ·Ó„‡Úî /Ô./ - ÍÛËÁ

¯ÓÛ
19.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ
20.00 œÂÏËÂ‡: ìŒÔ‡ÒÌÓ ËÁ-

ÍÛ¯ÂÌËÂî - ÒÂË‡Î, Ò.4
ÂÔ.1

21.00 œÂÏËÂ‡: ì¬Î‡‰î - ÒÂ-
Ë‡Î, Ò.4 ÂÔ.7

22.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - Í˙ÒÌ‡
ÂÏËÒËˇ

22.30 ìœÓ-Í˙ÒÌÓÚÓ ¯ÓÛ Ì‡ ÕË-
ÍÓÎ‡ÓÒ ÷ËÚËË‰ËÒî /Ì‡È-
‰Ó·ÓÚÓ/

23.00 œÂÏËÂ‡: ì ÓÒÚ˛Ï‡Ëî
- ÒÂË‡Î, Ò.8 ÂÔ.6

00.00 ì‘ÂÈÒ¡Ó„î - ÒÂË‡Î, Ò.2
ÂÔ.4

01.00 ì‘‡ÏËÎËˇÚ‡î - ÒÂË‡Î,
ÂÔ.11

02.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ /Ô./
02.30 ìœÂ‰Ë Ó·Â‰î /Ô./ - ÚÓÍ-

¯ÓÛ
04.30 ìÀÂÍ‡ ‚ ÔÎ‡ÌËÌ‡Ú‡î /Ô./

- ÒÂË‡Î, Ò.14 ÂÔ.3
05.30 ìƒ‡ ÊË‚ÂÂ Í‡Î ƒÊÛ-

ÎË˙Ì!î - ‡ÌËÏ‡ˆËˇ, ÒÂ-
Ë‡Î, ÂÔ.26

05.30 “ÂÎÂÍ‡Ì‡Î ìƒÓ·Ó ÛÚÓî

09.00 ÕÓ‚ËÌË

09.20 ì¿ÌÚË‘ÂÈÍî

10.00 ìΔË‚ÂÈ Á‰‡‚ÓÒÎÓ‚ÌÓ!î

10.45 »ÌÙÓÏ‡ˆËÓÌÂÌ Í‡Ì‡Î

12.00 ÕÓ‚ËÌË /Ò˙Ò ÒÛ·ÚËÚË/

12.15 »ÌÙÓÏ‡ˆËÓÌÂÌ Í‡Ì‡Î

15.00 ÕÓ‚ËÌË /Ò˙Ò ÒÛ·ÚËÚË/

15.15 »ÌÙÓÏ‡ˆËÓÌÂÌ Í‡Ì‡Î

18.00 ¬Â˜ÂÌË ÌÓ‚ËÌË /Ò˙Ò

ÒÛ·ÚËÚË/

18.20 »ÌÙÓÏ‡ˆËÓÌÂÌ Í‡Ì‡Î

21.00 ì¬ÂÏÂî - ËÌÙÓÏ‡ˆË-

ÓÌÌ‡ ÔÓ„‡Ï‡

21.45 ì ÛÓÚ Ò ˆ‚ˇÚ ı‡ÍËî -

ÒÂË‡Î, ÂÔ. 1, 2

23.40 ì√ÓÎˇÏ‡Ú‡ Ë„‡î - Ú‚

¯ÓÛ

00.40 ì¬ ‰ÂÈÒÚ‚ËÚÂÎÌÓÒÚî -

Ú‚ ¯ÓÛ

01.40 ìÕÂÍ‡ „Ó‚ÓˇÚî - ÚÓÍ-

¯ÓÛ

03.05 ì ÛÓÚ Ò ˆ‚ˇÚ Í‡ÍËî -

ÒÂË‡Î, ÂÔ. 1, 2

04.00 ì¬ÂÏÂî- ËÌÙÓÏ‡ˆË-

ÓÌÌ‡ ÔÓ„‡Ï‡

04.45 ì ÛÓÚ Ò ˆ‚ˇÚ Í‡ÍËî -

ÒÂË‡Î, ÂÔ. 1, 2

ДА СИ СПОМНИМ ЗА НЕЯ.
ПОКЛОН ПРЕД СВЕТЛАТА Й ПАМЕТ!

                 От семейството

ВЪЗПОМЕНАНИЕ

На 08.08.1996 г.
завинаги ни напусна нашата майка

проф. д-р
ЕМА БОЗАДЖИЕВА
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ŒÒÌÓ‚‡ÚÂÎ —ÚÂÙ‡Ì œÓ‰Â‚ »Á‰‡‚‡ ìƒ”Ã¿ ÔÂÒî ≈ŒŒƒ

œ˙‚Ë Á‡Ï. „Î‡‚ÂÌ
Â‰‡ÍÚÓ
ÕÓ‡ —ÚÓË˜ÍÓ‚‡
«‡Ï. „Î‡‚ÌË
Â‰‡ÍÚÓË
»Ì‡ ÃËı‡ÈÎÓ‚‡
imihaylova@duma.bg
“‡Ìˇ ƒÊ‡‰ÊÂ‚‡
tgeneva@duma.bg
ŒÚ„Ó‚ÓÂÌ ÒÂÍÂÚ‡
»‚‡ÈÎÓ √ËÁ‰Ó‚
igizdov@duma.bg

¿‰ÂÒ Ì‡ Â‰‡ÍˆËˇÚ‡:
—ÓÙËˇ - 1000,

ÛÎ. ìœÓÁËÚ‡ÌÓî 20¿
‘‡ÍÒ: 975 26 04,

‡‚ÚÓÏ‡ÚË˜ÂÌ
ÌÓÏÂ‡ÚÓ 97 05

+ ‚˙ÚÂ¯ÂÌ ÌÓÏÂ

”Ô‡‚ËÚÂÎ –‡‰ÓÒÚËÌ‡ ¡Î‡„ÓÂ‚‡

¡⁄À√¿–»fl: ¿Ë‰‡ œ‡ÌËÍˇÌ - 218; ƒÂÒËÒÎ‡‚‡ ¬ÂÎÂ‚‡
- 230; –ÓÒÚËÒÎ‡‚‡ »‚‡ÌÓ‚‡ - 233; fiÎËˇ  ÛÎËÌÒÍ‡ -
224
» ŒÕŒÃ» ¿: Ã‡ˇ  ‡ÎÔ‡˜Í‡-…Ó‚‡ÌÓ‚ÒÍ‡ -
Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ - 246; ≈‚„ÂÌË √‡‚ËÎÓ‚ - 246
—¬fl“: “‡Ìˇ √ÎÛı˜Â‚‡ - 220
 ”À“”–¿: ¬ËÎË‡Ì‡ —ÂÏÂ‰ÊËÂ‚‡ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ
- 240; Õ‡‰ÂÊ‰‡ ”¯Â‚‡ - 240
Œ¡Ÿ≈—“¬Œ: ¬‡ÎÂÌÚËÌ √ÂÓ„ËÂ‚ - 232
◊≈“»¬Œ: ¡ÓˇÌ ¡ÓÈ˜Â‚ - ìœÂ„‡Òî - 244; √ÂÓ„Ë √˙ÎÓ‚
- ìœ‡‰ÓÌî;  ’Û‰ÓÊÌËÍ: ¿Ì‡ÚÓÎËÈ —Ú‡ÌÍÛÎÓ‚
—œŒ–“: ¬Î‡‰ËÏË ÕËÍÓÎÓ‚ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ -
245; Ã‡ËÌ ÃËÎ‡¯ÍË - 245
≈À≈ “–ŒÕÕŒ »«ƒ¿Õ»≈: –ÓÒËˆ‡ ¿Ì„ÂÎÓ‚‡
‘Œ“Œ: ≈ÏËÎËˇ  ÓÒÚ‡‰ËÌÓ‚‡ - 206

√–¿‘»◊≈Õ ƒ»«¿…Õ: ¬‡ÎÂÌÚËÌ ¿„ËÓ‚,
≈‚„ÂÌËˇ  Û¯Â‚‡, œÂÚˇ –Ó„‡˜Â‚‡, —Ô‡ÒÍ‡ ¬ÂÌÂ‚‡
–≈ À¿Ã» » Œ¡fl¬»: fiÎËˇ —Ú‡ÌÍÛÎÓ‚‡ - 205;
0879326034; e-mail: reklama@duma.bg, obiavi@duma.bg
–¿«œ–Œ—“–¿Õ≈Õ»≈: –ÛÏˇÌ‡  ËËÎÓ‚‡ - 203;
≈ÏËÎ ÃËıÓ‚ - 216; abonament@duma.bg, ì¡˙Î„‡ÒÍË ÔÓ˘Ëî ≈¿ƒ
œ–Œ»«¬Œƒ—“¬Œ: ¬Î‡‰ËÏË “ÓÔÓÎÒÍË

¬≈—“Õ»  ìƒ”Ã¿î ≈ Õ¿—À≈ƒÕ»  Õ¿ “–¿ƒ»÷»»“≈ Õ¿ ¬≈—“Õ»÷»“≈

ì–¿¡Œ“Õ» ⁄î, ì–¿¡Œ“Õ»◊≈— » ¬≈—“Õ» î

» ì–¿¡Œ“Õ»◊≈— Œ ƒ≈ÀŒî

»ÁÔÓÎÁ‚‡ÌË Ò‡ Ë ÂÏËÒËËÚÂ
Ì‡ ¡“¿, "‘ÓÍÛÒ", ¡√Õ≈—, ¡Õ–,
‘‡ÌÒ ÔÂÒ, ËÌÚÂÌÂÚ Ë ‰.

—ÓÙËˇ, ÊÍ. "ƒÛÊ·‡" 1,
ÛÎ. "»ÎËˇ ¡Â¯ÍÓ‚" 3¿

œÂ˜‡Ú

duma@duma.bg

ÕÂÔÓ˙˜‡ÌË Ï‡ÚÂË‡ÎË ÏÓÊÂ
‰‡ ÌÂ ·˙‰‡Ú ÔÛ·ÎËÍÛ‚‡ÌË. ÕÂÔÓÚ˙ÒÂ-
‰Ó
–˙ÍÓÔËÒË ÌÂ ÒÂ ‚˙˘‡Ú.

ГЛЕДАЙТЕ

ФУТБОЛ
ПО ДИЕМА СПОРТ
18.30 Септември Сф - Локо Сф
20.45 Локо Пд - Арда
ПО НОВА СПОРТ
22.00 Уест Бромич - Уотфорд
ПО МАКС СПОРТ 3
22.15 Болоня - Козенца
ПО МАКС СПОРТ 1
ТЕНИС
19.00 “Мастърс” в Монреал

РЕЗУЛТАТИ

ВТОРА ЛИГА, IV КРЪГ
Янтра - Литекс 0:0, ЧК: Гаджев (Я-

87), Георгиев (Л-90+2); Лудогорец-2 -
Спартак Пл 1:0 Петров (45+1); Добру-
джа - Струмска слава 1:1 0:1 Мицаков
(13) 1:1 Ангелов (90); Етър - Марица
Пд 3:1 1:0 Янков (67) 1:1 Вешев (74) 2:1
Петков (82) 3:1 Младенов (86-д); Монта-
на - Беласица 2:1 1:0 Уамри (50) 2:0
Цеков (66) 2:1 Иванов (87); снощи: Кру-
мовград - ЦСКА 1948-2; Витоша Б -
Спортист Св; днес, 18.00: Ботев Пд-2 -
Миньор; утре, 18.00: Созопол - Дунав.

EFBET ЛИГА, V КРЪГ:
Берое - Черно море 0:2 0:1 Сердюк

(26-д) 0:2 Златев (90+7), ЧК: Мартинс
(Б-25); ЦСКА 1948 - Ботев Вр 5:2 1:0
Чочев (17) 2:0 Русев (45) 4:0 Чочев (58
и 82) 4:2 Переа (87-д и 90+1) 5:2 Чочев
(90+5-д), ЧК: Охене (Ц-32); Спартак Вн
- Хебър 0:1 Хамдиев (49); снощи: Лев-
ски - Пирин; днес, 18.30: Септември Сф
- Локо Сф; 20.45: Локо Пд - Арда; Сла-
вия - Лудогорец - отложен; Ботев Пд -
ЦСКА - отложен.

ЦСКА 1948 оглави класи-
рането в efbet Лига. Тимът на
Любо Пенев събра 11 точки и
изпревари Лудогорец и ЦСКА,
които заради евроизявите си
отложиха мачовете си от V
кръг. Така за малко повече от
5 години “червените” извървя-
ха пътя от четвърта дивизия
до върха при майсторите, ма-
кар и за кратко, тъй като лиде-
рите Лудогорец и ЦСКА са с
по 1 мач по-малко.

През уикенда ЦСКА 1948
разби Ботев Вр с 5:2 на ст.
“Витоша” в Бистрица, а чети-
ри гола заби Ивайло Чочев.
Националът за сефте се разпи-
сва 4 пъти в един мач. Пред
погледа на националния ни
селекционер Младен Кръстаич
точен беше и Георги Русев
(45), а за врачани се разписа
колумбиецът  Браян Переа (87
и 90+1). Домакините играха
през по-голямата част от мача
с 10 души, след като Карлос
Охене (32) беше натирен с

Ãîëåàäà íà ×î÷åâ
ЦСКА 1948 излезе на върха
след 5:2 над Ботев Вр

СНИМКА SPORTAL.BG

Мартин Кавдански (вляво) фаулира Ивайло Чочев,
който вкара 4 гола за победата на ЦСКА 1948 над Ботев Вр

директен червен картон.
“Намаляваме бюджета,

ЦСКА няма нужда от 11-и иг-
рач на терена... С 10 сме си на
първо място. Спестените пари
от футбола ги прехвърляме към
ЦСКА баскет”, написа във
фейсбук благодетелят на “чер-
вените” Цветомир Найденов.

“Оценката за нашия отбор е
добра. Хубав мач, с голове.
Надграждането продължава не-
прекъснато, вкарахме. Създава-
ме голови положения, уча фут-
болистите да ги реализират.
Удовлетворени сме от мача.
Ние сме колектив, сериозна
група. Това си пролича и сега.
Не трябва да спираме и момче-
тата го знаят. Ние сме спокой-
ни и работим в добра атмосфе-
ра. Това, което се прави през
седмицата, се показва и в офи-
циалните мачове. Има още мно-
го тренировки, през които тряб-
ва да преминем”, каза Пенев.

“Планът ни до гола беше да
затворим пространствата за

бързите им атакуващи футбо-
листи и да правим контри.
Можехме и да реализираме
попадение. Явно имаме сла-
бост, когато отборът срещу
нас се затваря, и трябва да
градим. Когато се защитаваме,

ни е по-лесно. До гола нямаха
много положения. След това
използваха пространствата в
нападение. Вместо да създадем
ситуация за гол, Русев ни вка-
ра. Беше необяснимо какво се
случи в защита. Разликата в

класите е очевидна”, обяви
треньорът на Ботев Вр Росен
Кирилов.

В следващия кръг ЦСКА
1948 гостува на Арда, дока-
то Ботев приема новака
Спартак Вн.

Ñêàíäàë ñúñ
ñúïåðíèêà íà ÖÑÊÀ
â ÈðëàíäèÿЧерно море дого-

ни лидерите в
първенството. Тимът
на Илиан Илиев за-
писа трета победа от
първите си четири
мача, като събра 9 т.
и е само на 2 т. от
водача ЦСКА 1948,
който е с мач повече,
и на 1 от Лудогорец
и ЦСКА, които пък
са с 1 мач по-малко.

Играчите на Или-
ан Илиев сломиха
Берое с 2:0. Под
Аязмото точни бяха
Евгений Сердюк (26-
д) и Николай Златев
(90+7), а тимът на
Петър Хубчев игра с
човек по-малко от
25-та минута, след

Ирландският Шелбърн скочи на местната
футболна федерация, която отложи мача им
със  съперника на ЦСКА - Сейнт Патрикс,
преди реванша от Лигата на конференциите.
Срещата между двата тима трябваше да се
състои снощи, но беше отменена, защото
“светците” не успяха да уредят чартърен
полет от София за Дъблин след мача на ста-
дион “Васил Левски”, който спечелиха с 1:0.
Ирландците останаха още един ден в София
и се прибраха с полет през Лондон.

“Разбрахме късно в петък, че неделният
ни мач със Сейнт Патрикс е отложен, защо-
то тимът не може да се яви заради проблеми
с пътуването. Изключително несправедливо
е към нашите фенове, доброволци и поли-
ция неделният мач да бъде отложен толкова
късно и повторно. Споделяме разочарова-
нието на нашите фенове”, отбелязаха от
Шелбърн.

×åðíî ìîðå äîãîíè
ëèäåðèòå â ïúðâåíñòâîòî

като Лукас Мартинс
беше натирен с ди-
ректен червен кар-
тон. Бразилецът фа-
улира в наказателно-
то поле Мади Кета, а
от бялата точка ук-
раинецът Сердюк
откри.

Всъщност “зеле-
ните” се отърваха от
разгром.

“Ако можем да
извлечем позитив е,
че с 10 човека ус-
пяхме да играем ор-
ганизирано. Футбо-
листите тренират
добре и не съм забе-
лязал някой да се е
отчаял. Очаквал съм
тези моменти. Няма-
ме възможност да

имаме още нови. Бю-
джетът не го позво-
лява”, призна Хубси.

“Не беше лесна
победата. Червеният
картон ни помогна.
Държахме повече
топката и карахме
противника да бяга.
Не бяхме настойчи-
ви в търсенето на
гол, което криеше
рискове, но те не из-
равниха. Има много
още да се желае.
Имаме и нови хора,
които трябва да
търсят топката и
както бяхме с човек
повече - трудно се
намира така пролу-
ка. Важна е и сухата
мрежа”, каза Илиев.



И ДерНовак
Джокович
с 19-а титла
от Шлема
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Саръбоюков със сребро в скока на височина

Ñâåòîâíà òèòëà
çà Ìèòêîâà

Пламена Миткова спечели
титлата в скока на дължина на
Световното по лека атлетика за
юноши и девойки до 20 години
в Кали, Колумбия. Българката
заслужи златния медал, след
като скочи 6,66 м в третия си
опит. Другите й успешни изяви
в състезанието бяха 6,19 и 6,57
м. Това всъщност е най-добри-
ят резултат до момента в кари-
ерата за пловдивчанката. Пре-
дишното й най-добро постиже-
ние бе 6,58 м, които също запи-
са през сезона.

Това е първа титла от Све-
товно за България от 2018 г.
Тогава в Тампере Александра
Начева спечели златото в трой-
ния скок.

Подгласнички на Миткова
станаха Наталия Линарес (Кол)
с 6,59 м и Марта Амуин Амани
(Ит) с 6,52. Състезанието се
проведе при дъждовно време.
Миткова е състезателка на
Ивайло Русенов, световен вице-
шампион в тройния скок за мла-
дежи до 20 г. от Анеси 1998.

“Радвам се за успеха, който
постигнах. Подготвях се цяла
година за Световното и го очак-

вах, състезанието беше прекрас-
но, обстановката също, всичко
се разви както трябваше. Мо-

жех и повече, но съм доволна.
Искам да благодаря на треньора
ми и на всички хора, които ме
подкрепят, както и на федераци-
ята”, заяви атлетката.

В Кали Божидар Саръбою-
ков стигна до среброто в скока
на височина. Българинът, кой-
то е балкански шампион в дис-
циплината, премина 2,10 м в
третия си опит. Преди това той
преодоля 2,00 и 2,05 м, но три
пъти не успя на 2,14 м. Шампи-
он стана Брандън Потингер
(Ям) с 2,14 м. Също със сребро
се окичи Браян Раатс (РЮА),
който подели с него второто
място. По-рано на първенство-

то Саръбоюков остана 11-и в
скока на дължина.

“Състезанието беше добре
в началото. Заради прекъсване-
то от дъжд обаче повечето
състезатели изстинахме и опи-
тите не се получаваха толкова
добре. Но съм доволен от меда-
ла, очаквах го, бях дошъл с вто-
ри резултат. Благодарен съм на
семейството ми, на федерация-
та, на приятелите и на треньора
ми Димитър Карамфилов, кой-
то беше в най-трудните момен-
ти с мен. Надявам се догодина
да покажа по-силни резултати и
да спечеля медал от Европейско-
то”, каза Саръбоюков.

Пламена Миткова се радва със знамето на България,
след като стана световна шампионка

СНИМКИ БФЛА

Божидар Саръбоюков (в средата) се радва
на подиума със сребърния си медал

Новият селекционер Младен
Кръстаич обяви, че първата му цел е
тимът да остане в Трета дивизия в
Лигата на нациите.

“Не съм имал съмнение дали да по-
ема България. Положението на отбора
не е добро, но ще направим всичко
възможно да го подобрим. 1-2 мача
няма да бъдат достатъчни, за да подо-
брим всичко, което искаме. Вярваме,
че БФС ще ни даде възможност да из-
ложим нашите идеи за националния от-
бор сега, а и за бъдещето му”, каза

МЛАДЕН КРЪСТАИЧ:

Ïúðâàòà íè öåë å äà îñòàíåì â Òðåòà ëèãà
пред БНТ Кръстаич.

“И на по-големи отбори се е случ-
вало да не участват на големи първен-
ства, както вие от Евро 2004. Нормал-
но е да очакват от нас още следващата
година да се класираме. Сега най-важ-
ното е да си запазим мястото в Лигата
на нациите. Нямаме точки за друго.
Мачовете през септември и октомври
ще ни помогнат да изградим гръбнака,
с който да атакуваме Мондиал 2026”,
заяви Кръстаич.

Според него България винаги е има-

ла звезди, но сега няма, а и една звезда
не прави отбора. “Тимът е сбор от иг-
рачи. Имаме опитни футболисти, които
играят в България, и някои в чужбина.
Има и млади таланти, които са бъдеще-
то. Опитните трябва да им помагат.
Искам мотивирани патриоти, които коп-
неят да са в отбора. При мен всички
започват от нулата. Качествените игра-
чи са добре дошли, а футболистите тряб-
ва да са горди, че са част от национал-
ния отбор”, допълни сърбинът.

“Александър Митрович е пример за

От Тенак спечели за трети път в кариерата си рали Финландия, осми
кръг от Световния рали шампионат. 35-годишният естонец, световен
шампион през 2019 г., имаше преднина от 8,6 сек. преди вчерашния
последен състезателен ден с 4 отсечки. Пилотът на Хюндай i20 N даде
най-добър резултат в първата отсечка за деня и така увеличи разликата
до 10,3 сек. пред Кале Рованпера с Тойота Ярис. Финландецът, който
е лидер в генералното класиране, обаче не се предаде и спечели остава-
щите три етапа за деня, но само успя да свали разликата до 6,8 сек. След
всичките 22 състезателни етапа Танак триумфира с 2:24:04,6 часа.

Трети остана друг финландец - Есапека Лапи с Тойота Ярис - на
1:20,7 мин. от победителя.

Въпреки второ място в домашното рали, Рованпера остава убедите-
лен лидер като взема 5 т. бонус в последния пауър етап, докато Тенак
приключи в него с четвърто време и взе само 2 т.

Пет кръга преди края на сезона 21-годишният Рованпера има 198 т.,
с 94 повече от втория Тенак.

Теоретични шансове за титлата имат още Тиери Ньовил (Бел) със
103 т., Елфин Евънс (Вбр) - 94 и Такамото Кацута (Яп) - 81. Тримата
завършиха рали Финландия съответно на пето, четвърто и шесто място.

Òåíàê çà òðåòè ïúò å ¹1
â ðàëè Ôèíëàíäèÿ
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Италианецът Франческо Баная се радва
с купата на победител в Гран при на
Великобритания в Мото ГП. Пилотът на
Дукати финишира за 40:10,260 мин. Втори
на 0,426 сек. e Маверик Винялес (Исп, Априля),
пред Джак Милър (Авл, Дукати) на 0,614 сек.

Виктория Томова дебютира днес в
топ 100 на световната ранглиста. Първа-
та ни ракета в тениса заслужи 42 т. от
турнира в Гродзиск Мазовиецки, Полша,
и събра 654 т. Така 27-годишната софи-
янка прогресира с 9 позиции до рекорд-
ното за нея 99-о място.

В Полша Вики беше спряна за място
на финала от водачката в схемата Магда
Линет (Пол, №66) с 3:6, 1:6 само за
75 минути. Преди това тя се справи с
Катаржина Кава (Пол) с 6:3, 6:1. Томова
е осмата българка в челната стотица след
сестрите Мануела, Катерина и Магдале-
на Малееви, Елена Пампулова, Любоми-
ра Бачева, Павлина Стоянова, Сесил Ка-
ратанчева и Цветана Пиронкова.

Âèêè Òîìîâà
äåáþòèðà
â òîï 100

отношение към националния отбор и
към футбола. Такъв модел и човек търся
и аз за националния отбор. Разговарял
съм с БФС и с клубовете. Има такива
играчи, просто трябва да ги открием”,
заяви селекционерът.

“За 8 мача 7 вратари е страшно мно-
го. Бях изненадан, когато го разбрах.
Трябва гръбнак от 70-80% титуляри и
15-20% нови състезатели. Опитните
трябва да предават класата на младите.
Моята цел е не само да класираме от-
бора, а и България да има отбор за 10
години напред. Тя трябва да се върне
там, където й e мястото. Не съм дикта-
тор, но искам дисциплина. Атмосфера-
та е много важна. Гарантирам, че в
следващите мачове ще дадем най-доб-
рото от себе си. Целта е да останем в
Лигата на нациите”, обобщи Кръстаич.


